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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. december 15-én megtartott, 

10 órakor kezdődő nyilvános ülésén. 

 

Az ülés helye: Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal díszterme (2700 Cegléd, Kossuth tér 1.). 

 

Jelen vannak: Dr. Csáky András polgármester, Hegedűs Ágota alpolgármester, Dr. Czinege Imre, 

Fehér István, Dr. Ferenczi Norbert, Földi Áron, Imregi Tibor, Ifj. Károly Ferenc, Klément György, 

Kónya Ágnes, László Ágnes, Magyar Károly, Rimóczi Gábor, Takátsné Györe Anett és Tarr 

Felicián képviselők.  

 

Tanácskozási joggal jelen van: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző, Dr. Szoboszlay Árpádné 

aljegyző, Dr. Gujka Attila irodavezető, Sipos Nikoletta irodavezető, Jáger Mária irodavezető, Mádi 

Csaba irodavezető, valamint a napirendi pontok meghívottjai és a gazdasági társaságok ügyvezetői 

a jelenléti ív szerint.  

 

Meghívottként jelen van: Dr. Nyikos Tamás hivatalvezető, Ceglédi Járási Hivatal.  

 

Jegyzőkönyvvezetők: Horváthné Gál Tünde és Irházyné Sipos Ágnes. 

 

Dr. Csáky András polgármester úr köszönti a Képviselő-testület tagjait, a megjelenteket. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 15 fővel jelen van, határozatképesen kezdi meg munkáját.  

 

Az előzetesen kiküldött napirendi pontokkal kapcsolatban módosítást tesz. A 14. napirendként 

jelzett „Judo csarnok, szolgáltatási megállapodás módosítása” c. előterjesztést visszavonja, mert a 

Judo Szakosztály ill. az NSK között még folynak a tárgyalások, erről ma reggel kaptak 

tájékoztatást, az ügy kimenetele nem világos még. E napirend helyére javasolja felvenni a  

„Gazdasági Bizottság személyi összetétele” című helyben osztott előterjesztést.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: visszavonja interpellációját.  

 

Dr. Csáky András: az Egyebek napirendi pont előtt, új napirendi pontként kívánja tárgyalni a 

„Javaslat a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal és a Pest Megyei Kormányhivatal részéről a 

Polgármesteri Hivatal megnevezésű ingatlan üzemeltetési költségeinek megosztása tárgyában 

létrejött megállapodás módosítására” c. előterjesztést.  

A napirendek számozása ennek megfelelően változik.  

 

Az ülés napirendi pontjaival kapcsolatban egyéb hozzászólás, javaslat nem volt, így szavazásra 

bocsátja az ülés fentiek szerint módosított napirendi pontjait, és megállapítja, hogy azt a Képviselő-

testület 11 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett elfogadta.  

 

NYILVÁNOS: 

 

1.) Cegléd Városi Fűtőmű rendszerhasználati díjának elszámolása 

Szakmai előterjesztő: Bicskei Tibor ágazatvezető 
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2.) Az óvodák Pedagógiai Programjának, Szervezeti és Működési Szabályzatának és a 

Házirendjének ellenőrzése 

 

3.) A Ceglédi Városi Könyvtár - intézményvezető helyettes megbízásához - fenntartói egyetértés 

kérése 

Szakmai előterjesztő a 2-3. napirendeknél: Jáger Mária irodavezető 

 

4.) Szándéknyilatkozat Cegléd Város Önkor-mányzat tulajdonát képező Pince Színház (2700 

Cegléd, Kossuth tér 10.) vagyonkezelési jog átadásáról Cegléd-Nagytemplomi Református 

Egyházközség javára 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

 

5.) 2023. évi rendezvénynaptár 

Szakmai előterjesztő: Détári-Lukács Ágnes ügyvezető 

 

6.) Futókörök kialakítása Cegléden, pótfedezet biztosítása 

Szakmai előterjesztő: Vasvári Csaba ügyvezető 

 

7.) Magyar Posta Zrt. megkeresése 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

 

8.) CVÖ Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása – hatáskör-átruházás - Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő az 1-8. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

9.) Helyi építményadóról szóló önkormányzati rendelet módosítása – Rendelet  

Szakmai előterjesztő: Mádi Csabairodavezető 

 

10.) Belső ellenőrzési terv 2023. 

Szakmai előterjesztő: Steiger Rita belső ellenőrzés vezető 

Előterjesztő a 9-10. napirendeknél: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

11.) Balatonszárszó, belterület 955/1 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó bérleti szerződés megszüntetése 

 

12.) Közvilágítási naptárra történő visszaállásban rejlő megtakarítási lehetőségek vizsgálata és a 

közvilágítás korlátozásának egyéb lehetőségei 

 

13.) Malomtó széli lelátó és birkózócsarnok 

Szakmai előterjesztő a 11-13. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

14.) Gazdasági Bizottság személyi összetétele 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

15.) Cegléd, Kőrösi út 85. szám alatti raktárhelyiség ingyenes használatba adása Kossuth Múzeum 

részére 

 

16.) Cegléd, Ipari Parkban lévő ingatlanok értékesítése 
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17.) Cegléd 0825/288 hrsz-ú ingatlan értékesítése 

 

18.) Cegléd, belterület 5396/67 és 5396/68 hrsz-ú ingatlanok értékesítése 

 

19.) Cegléd, 8319 hrsz, ingatlanrész értékesítése 

Szakmai előterjesztő a 15-19. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 

 

20.) A ceglédi általános iskolák felvételi körzethatárainak véleményezése 

 

21.) A III. számú házi gyermekorvosi körzet feladat- ellátási szerződésének módosítása – 

asszisztens személyében történt változás miatt 

 

22.) Egészségügyi alapellátás szolgáltatóinak rezsi-támogatásáról 

Szakmai előterjesztő a 20-22. napirendeknél: Jáger Mária irodavezető 

 

23.) Elővásárlási jog gyakorlása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

 

24.) A 2023. I. félévi munkaterv elfogadása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

25.) Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

 

26.) Javaslat a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal és a Pest Megyei Kormányhivatal részéről a 

Polgármesteri Hivatal megnevezésű ingatlan üzemeltetési költségeinek megosztása tárgyában 

létrejött megállapodás módosítására 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő a 11-26. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

27.) Egyebek 

 

28.) Kérdések, interpelláció 

Interpelláció – Szent Imre herceg utca felújítása (Takátsné Györe Anett önkormányzati 

képviselő) 

 

ZÁRT: 

 

29.) Javaslat „Cegléd Város Sportjáért” díjra 

 

30.) „Cegléd Város Kultúrájáért” szakmai elismerés adományozása 

Szakmai előterjesztő a 29-30. napirendeknél: Jáger Mária irodavezető 

 

31.) A Cegléd, 6756/14 hrsz.-ú ingatlanra vonatkozó C/33388-2/2022. számú végzés ellen 

benyújtott fellebbezési eljárás megszüntetése 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 
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32.) Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság közérdekből bérbe adott lakásigénye 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

 

33.) Ceglédi Városfejlesztési Kft. vezető tisztségviselőjének megbízása 

Előterjesztő a 29-33. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

34.) Egyebek 
# 7177 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Dr. Czinege Imre Tart. 

Fehér István Tart. 
Földi Áron Tart. 

László Ágnes Tart. 

 

Dr. Csáky András polgármester úr bejelenti, hogy a szavazást kijelző táblák elromlottak, a rendszer 

működik, a táblákon a szólásra jelentkezők és a szavazás eredménye azonban nem lesz látható. 

Ügyrendben szavazásra bocsátja annak kérdését, hogy a Képviselő-testület továbbra is a gépi 

szavazást kívánja-e használni, amelynek eredményét a polgármester fogja ismertetni a szavazás 

után, vagy pedig kézfelemeléssel kívánnak-e szavazni?  

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 1 igen és 14 szavazattal úgy döntött, hogy a továbbiakban 

a géppel történő szavazást választja az ülésezés során.  

 
# 7178 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Dr. Czinege Imre Nem 
Dr. Csáky András polgármester úr Nem 

Fehér István Nem 

Földi Áron Nem 
Hegedűs Ágota Nem 

Imregi Tibor Nem 

ifj. Károly Ferenc Nem 
Klément György Nem 

Kónya Ágnes Nem 

László Ágnes Nem 
Magyar Károly Nem 

Rimóczi Gábor Nem 

Takátsné Györe Anett Nem 
Tarr Felicián Nem 

 

1.) NAPIREND: Cegléd Városi Fűtőmű rendszerhasználati díjának elszámolása 

Szakmai előterjesztő: Bicskei Tibor ágazatvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

 Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

testületnek. Köszönti az ülésen a Veolia képviselőit. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

409/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja a VEOLIA Energia Magyarország Zrt. (székhely: 2040 Budaörs, Szabadság út 301., 

Cg. 13-10-041573, továbbiakban: Üzemeltető) 350/B/99 számú üzemeltetési szerződés 6.5. 

pontja szerint elkészített 2021. évi B1 és 2022. évi B2 rendszerhasználati díjak elszámolását. 

 

2.) Megállapítja, hogy a 1. pont szerinti beszámoló alapján számított rendszerhasználati díjat 

16.161.000 Ft + 27 % Áfa összeget Cegléd Város Önkormányzata költségvetési bevételként 

kezeli, és arról számlát bocsát ki az Üzemeltetőnek. 

 

3.) Felkéri a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
#7179 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

 

2.) NAPIREND: Az óvodák Pedagógiai Programjának, Szervezeti és Működési Szabályzatának és 

a Házirendjének ellenőrzése 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: köszönti az ülésen az óvodavezetőket. Az előterjesztést a Humán Bizottság és 

a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek 

mindhárom határozati javaslatot.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja az I. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

15 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 
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410/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 

CXC. törvény 83. § (2) bekezdés i) pontjában és a 26. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazása” 

alapján 

1.) Ellenőrizte a Lövész Utcai Óvoda (2700 Cegléd Lövész u. 2.) Pedagógiai Programját, a 

Szervezeti és Működési Szabályzatát és a Házirendjét. Az ellenőrzés eredményeként az 

intézmény módosítja 

1.1. a Pedagógiai programját a határozat elválaszthatatlan részét képező 1. melléklet szerinti 

módosító tartalommal; 

1.2. a Szervezeti és Működési Szabályzatát a határozat elválaszthatatlan részét képező 2. 

melléklet szerinti módosító tartalommal; 

1.3. a Házirendjét a határozat elválaszthatatlan részét képező 3. melléklet szerinti módosító 

tartalommal. 

2.) Felhívja az intézményvezetőt, hogy az 1-3. pontban felsorolt módosításokkal egységes 

szerkezetbe foglalt, hiteles dokumentumot a fenntartó részére nyújtsa be. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

A határozatban hivatkozott melléklet mindenben megegyezik az előterjesztett döntéstervezet 

mellékletével. 

 
#7180 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

Szavazásra bocsátja a II. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

15 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

411/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – – a nemzeti köznevelésről szóló 2011. 

évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés i) pontjában és a 26. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazása” 

alapján 

 

1.) Ellenőrizte a Pesti Úti Óvoda (2700 Cegléd Pesti út 10.) Pedagógiai Programját, a Szervezeti 

és Működési Szabályzatát és a Házirendjét. Az ellenőrzés eredményeként az intézmény 

módosítja 
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1.1. a Pedagógiai programját a határozat elválaszthatatlan részét képező 1. melléklet szerinti 

tartalommal. 

1.2. Szervezeti és Működési Szabályzatát a határozat elválaszthatatlan részét képező 2. 

melléklet szerinti módosító tartalommal. 

1.3. Házirendjét a határozat elválaszthatatlan részét képező 3. melléklet szerinti módosító 

tartalommal. 

2.) Felhívja az intézményvezetőt, hogy az 1-3. pontban felsorolt módosításokkal egységes 

szerkezetbe foglalt, hiteles dokumentumot a fenntartó részére nyújtsa be. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

A határozatban hivatkozott melléklet mindenben megegyezik az előterjesztett döntéstervezet 

mellékletével. 

 
#7181 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

 

Szavazásra bocsátja a III. határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 

15 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

412/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 

CXC. törvény 83. § (2) bekezdés i) pontjában és a 26. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazása” 

alapján 

1.) ellenőrizte a Széchenyi Úti Óvoda (2700 Cegléd Széchenyi út 14.) Pedagógiai Programját, a 

Szervezeti és Működési Szabályzatát és a Házirendjét. Az ellenőrzés eredményeként az 

intézmény módosítja 

1.1. Pedagógiai programját a határozat elválaszthatatlan részét képező 1. melléklet szerinti 

módosító tartalommal; 

1.2. Szervezeti és Működési Szabályzatát a határozat elválaszthatatlan részét képező 2. 

melléklet szerinti módosító tartalommal; 

1.3. Házirendjét a határozat elválaszthatatlan részét képező 3. melléklet szerinti módosító 

tartalommal. 

2.) Felhívja az intézményvezetőt, hogy az 1-3. pontban felsorolt módosításokkal egységes 

szerkezetbe foglalt, hiteles dokumentumot a fenntartó részére nyújtsa be. 
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3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

A határozatban hivatkozott melléklet mindenben megegyezik az előterjesztett döntéstervezet 

mellékletével. 
 

#7182 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

3.) NAPIREND: A Ceglédi Városi Könyvtár - intézményvezető helyettes megbízásához - fenntartói 

egyetértés kérése 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja a 

testületnek. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

413/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a kulturális intézményben 

foglalkoztatottak munkaköreiről és foglalkoztatási követelményeiről, az intézményvezetői pályázat 

lefolytatásának rendjéről, valamint egyes kulturális tárgyú rendeletek módosításáról szóló 

39/2020. (X. 30.) rendelet 7. § (2) bekezdésben biztosított hatáskörében eljárva, figyelemmel a 

404/2022. (XI. 24.) Ök. határozatra 
1.) egyetért azzal, hogy a Ceglédi Városi Könyvtár (2700 Cegléd, Szabadság tér 5/A.) igazgatója 

2023. január 1. napjától - határozott idejű – intézményvezető helyettes megbízást adjon 

Matyasovszkiné Nagy Erika könyvtáros részére 

2.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
 

#7183 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
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Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

 

4.) NAPIREND: Szándéknyilatkozat Cegléd Város Önkormányzat tulajdonát képező Pince Színház 

(2700 Cegléd, Kossuth tér 10.) vagyonkezelési jog átadásáról Cegléd-

Nagytemplomi Református Egyházközség javára 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

megtárgyalta és elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

Hegedűs Ágota alpolgármester: egy kérést fogalmaz meg polgármester úr felé. Kéri, tájékozódjon 

a polgármester úr arról, hogy a Gobbi Hilda Alapítványnak átadott, a volt laktanyában lévő 

épülettel hogy állnak a munkálatok és mik az alapítvány jövőre vonatkozó tervei. A tájékoztatást a 

januári vagy legkésőbb a februári testületi ülésre kéri.  

 

Dr. Csáky András: tájékozódni fog és tájékoztatja a Képviselő-testületet is.  

 

További hozzászólás, kérdés nem lévén szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, 

hogy a Képviselő-testület 13 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta azt, és meghozta 

határozatát.  

 

414/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.)  Kinyilvánítja szándékát arra vonatkozóan, hogy a Cegléd Város Önkormányzata tulajdonát 

képező Cegléd, Kossuth tér 10. szám alatti Pince Színház helyiségcsoport vagyonkezelési 

jogát oktatási feladatok folyamatos ellátása céljából ingyenesen átadja a Cegléd- 

Nagytemplomi Református Egyházközség részére, amennyiben fenntartásukba kerül a Patkós 

Irma Művészeti Iskola, Gimnázium, Szakgimnázium és AMI (2700 Cegléd, Kossuth tér 5/a.). 

 

2.)  Felhatalmazza a polgármestert, hogy egyeztető tárgyalásokat folytasson a vagyonkezelési 

szerződés részleteiről. 
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3.)  Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy gondoskodjon a vagyonkezelési 

szerződés előkészítéséről, és a Cegléd- Nagytemplomi Református Egyházközség döntésről 

való értesítéséről. 

 

Határidő: 2023. áprilisi képviselő-testületi ülés 

Felelős: 2. pont tekintetében: Dr. Csáky András polgármester 

3. pont tekintetében: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 
# 7184 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Czinege Imre Tart. 

Fehér István Tart. 

 

 

5.) NAPIREND: 2023. évi rendezvénynaptár 

Szakmai előterjesztő: Détári-Lukács Ágnes ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság megtárgyalta és módosításra tett javaslatot, 

mely úgy szól, hogy „1.) elfogadja az előterjesztés elválaszthatatlan mellékletét képező 2023. évi 

rendezvénynaptárt, melynek 23. sorában a dátum helyesen: 2023. július 29. (szombat). 2.) Cegléd 

Város Önkormányzata 2023. évi költségvetése elfogadását követően felülvizsgálja az 1. pontban 

hivatkozott rendezvénynaptárt. . 3.) Utasítja a „Kossuth Művelődési Központ” Nonprofit Kft-t a 

szükséges intézkedések megtételére. 4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a 

határozatról az érintetteket értesítse.” 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a módosított határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 15 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.  

 

415/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja az előterjesztés elválaszthatatlan mellékletét képező 2023. évi rendezvénynaptárt, 

melynek 23. sorában a dátum helyesen: 2023. július 29. (szombat). 

 

2.) Cegléd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetése elfogadását követően felülvizsgálja az 

1. pontban hivatkozott rendezvénynaptárt. 
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3.) Utasítja a „Kossuth Művelődési Központ” Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a határozatról az érintetteket értesítse. 

 

Határidő az 1., 3. és 4. pontban: azonnal Felelős: dr. Csáky András polgármester 

a 2. pontban 2023. márciusi ülés” 

 

melléklet 
2023. évi városi rendezvénynaptár - TERVEZET 

Ssz. Dátum Rendezvény Társrendező/műsort adó 

intézmény 

Megjegyzés Emléknap/

Eredeti 

dátum 

1. 2023.  január 12. 

(csütörtök) 

Megemlékezés a II. 

Magyar Hadsereg Doni 

katasztrófájáról 

- csak koszorúzás 1943. 

január 12. 

2. 2023. január 13. 

(péntek) 

Újévi Koccintás Közreműködő: Ceglédi 

Szakképzési Centrum Unghváry 

László Vendéglátóipari 

Technikum és Szakképző Iskola 

    

3. 2023. január 22. 

(vasárnap) 

Magyar Kultúra Napja 

és a Közművelődésben 

dolgozók napja 

Közreműködő: Ceglédi 

Szakképzési Centrum Unghváry 

László Vendéglátóipari 

Technikum és Szakképző Iskola 

Cegléd Város 

Kultúrájáért Díj 

átadó,   

A Himnusz 200. 

évfordulója 

január 22. 

4. 2023. január 25. 

(szerda) 

Bedei csata 174. 

évfordulója 

megemlékezés 

- csak koszorúzás 1849. 

január 25. 

5. 2023. február 24. 

(péntek) 

Megemlékezés a 

kommunizmus 

áldozatairól 

-   február 25. 

6. 2023. március 5. 

(vasárnap) 

Városi Nőnapi Ünnepség -   március 8. 

7. 2023. március  15. 

(szerda) 

1848-49-es forradalom és 

szabadságharc 175. 

évfordulójának 

megünneplése 

Műsor: 

Március 14-én: Patkós Irma 

Művészeti Iskola, Gimnázium, 

Szakgimnázium és AMI 

Március 15-én: Ceglédi 

Szakképzési Centrum Unghváry 

László Vendéglátóipari 

Technikum és Szakképző Iskola 

Gubody Ferenc 

díj átadása 

1848. 

március 15. 

8. 2023. március 27. 

(hétfő) 

Színházi Világnap Szervező: Patkós Irma 

Művészeti Iskola, Gimnázium, 

Szakgimnázium és AMI 

  március 27. 

9. 2023. április Város Bora Választás Szervező: Cegléd és Vidéke 

Unghváry László Borrend 

  - 

10. 2023. április 1. 

(szombat) 

Szakmák Éjszakája Szervező: Ceglédi Ipartestület   - 

11. 2023. április 2. 

(vasárnap) 

Virágvasárnapi koncert Szervező: Ceglédi Fúvós Egylet   - 

12. 2023. április 14. 

(péntek) 

Megemlékezés a 

Holokauszt áldozatairól 

-   április 16. 

13. 2023. április 29- 

30 - május 1. 

(szombat - hétfő) 

Városnapok 

Ceglédi Utcazene 

Fesztivál 

Tánc Világnapja: Patkós Irma 

Művészeti Iskola, Gimnázium, 

Szakgimnázium és AMI, Relevé 

Tánciskola, TETZ AMI 

Utcazene Fesztivál: FECSKE, 

CIÖK 

  - 
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2023. évi városi rendezvénynaptár - TERVEZET 

Ssz. Dátum Rendezvény Társrendező/műsort adó 

intézmény 

Megjegyzés Emléknap/

Eredeti 

dátum 

14. 2023. május 8. 

(hétfő) 

Városalapítók Napja Műsor: Szent Kereszt Katolikus 

Általános Iskola 

  1364. május 

8. 

15. 2023. május 26. 

(péntek) 

Hősök napja - csak koszorúzás május 

utolsó 

vasárnapja 

16. 2023. május 28. 

(vasárnap) 

Pöttyös Gyermeknap és 

Sportsziget 

-   május 

utolsó 

vasárnapja 

17. 2023. május 29. 

(hétfő) 

Pünkösdi Nyitott Pince 

Nap 

Cegléd és Vidéke Unghváry 

László Borrend 

    

18. 2023. június 1. 

(csütörtök) 

Pedagógus nap Műsor: Ceglédi Erkel Ferenc 

Alapfokú Művészeti Iskola 

Közreműködő: Ceglédi 

Szakképzési Centrum Unghváry 

László Vendéglátóipari 

Technikum és Szakképző Iskola 

Cegléd Város 

Pedagógiai 

díjának átadása 

június első 

vasárnapja 

19. 2023. június 2. 

(péntek) 

Trianoni megemlékezés - 

Nemzeti Összetartozás 

Napja 

Műsor:   1920. június 

4. 

20. 2023. június 9-10-

11. (péntektől 

vasárnapig) 

Ceglédi Laskafesztivál és 

Extrém Sportnap 

-   - 

21. 2023. június 29. 

(csütörtök) 

Kuláküldözés 

emléknapja 

- csak koszorúzás június 29. 

22. 2023. június 30. 

(péntek) 

Semmelweis nap -   július 1. 

23. 2023. július 29. 

(szombat) 

Nyáresti Vigadalom -   - 

24. 2023. augusztus 

20. (vasárnap) 

Szent István Ünnepe Műsor:  

- Patkós Irma Művészeti Iskola, 

Gimnázium, Szakgimnázium és 

AMI  

- Cegléd Táncegyüttes 

  - 

25. 2023. augusztus 

29. (kedd) 

Megemlékezés az 1944-

es bombatámadás 79. 

évfordulójára 

- csak koszorúzás 1944. 

augusztus 

29. 

26. 2023. szeptember 

8. (péntek) 

Nagy László Lázár 

Emléknap 

Szervező: Tetz Alapfokú 

Művészeti Iskola 

  - 

27. 2023. szeptember 

22. (péntek) 

Autómentes Nap - pályázatfüggő!   

28. 2023. szeptember 

22-23-24. (péntek 

- vasárnap) 

Kossuth Toborzó 

Ünnepély és 

Huszárfesztivál 

Kossuth Toborzó beszédnél 

ének: Ceglédi Táncsics Mihály 

Általános Iskola  

Közreműködő: Ceglédi 

Szakképzési Centrum Unghváry 

László Vendéglátóipari 

Technikum és Szakképző Iskola 

Cegléd Város 

Díszpolgára cím 

átadása 

- 

29. 2023. október 1. 

(vasárnap) 

Idősek Világnapja -   október 1. 

30. 2023. október 6. 

(péntek) 

Megemlékezés az Aradi 

Vértanukról - Nemzeti 

Gyásznap 

Műsor: Református Általános 

Iskola és Óvoda 

  - 

31. 2023. október 7. 

(szombat) 

XIV. Tudományok 

Éjszakája 

Szervező: Tűri László, Kozma 

Attila, Kis Lajos 

  - 

32. 2023. október 23. 

(hétfő) 

Az 1956-os forradalom 

és szabadságharc 67. 

évfordulója 

Műsor: Ceglédi Kossuth Lajos 

Gimnázium 

  1956. 

október 23. 
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2023. évi városi rendezvénynaptár - TERVEZET 

Ssz. Dátum Rendezvény Társrendező/műsort adó 

intézmény 

Megjegyzés Emléknap/

Eredeti 

dátum 

33. 2023. november 4. 

(szombat) 

Csendes megemlékezés 

és gyertyagyújtás az 

1956-os forradalom 

elesettjeiről 

- csak 

gyertyagyújtás 

- 

34. 2023. november 

10. (péntek) 

Szociális Munka Napja Műsor:  

- Ceglédi Erkel Ferenc Alapfokú 

Művészeti Iskola 

- Várkonyi István Általános 

Iskola 

Közreműködő: Ceglédi 

Szakképzési Centrum Unghváry 

László Vendéglátóipari 

Technikum és Szakképző Iskola 

Cegléd Város 

Szociális 

Szolgálatáért díj 

átadása 

november 

12. 

35. 2023. november 

24. (péntek) 

A Szovjetunióba hurcolt 

magyar politikai rabok 

és kényszermunkások 

emléknapja 

- csak koszorúzás november 

25. 

36. 2023. december 5. 

(kedd) 

Kárpáti Aurél emléknap Szervező: Ceglédi Városi 

Könyvtár 

  december 5. 

37. 2023. december 1 

- december 31. 

Ceglédi Advent -   - 

 
#7185 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

 

6.) NAPIREND: Futókörök kialakítása Cegléden, pótfedezet biztosítása 

Szakmai előterjesztő: Vasvári Csaba ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

megtárgyalta, és egyik határozati javaslat változatot sem támogatták.  

 

Földi Áron: két fontos tényezőre hívja fel a figyelmet, amely segítene a nehezen meghozható 

döntésben mindkét frakciónak.  

Emlékezteti a képviselőket, akik itt voltak 2011-ben, amikor visszamondták a fő tér rehabilitáció 

pályázatát. Meg volt nyerve a pályázat, 100 millió forint körüli összeget kellett volna még 

hozzátenni, és 600 millió forint megnyert pénzt mondtak vissza akkor. Azóta sincs megvalósítva 

sem a Szabadság tér, sem a Kossuth tér, és mindig kínlódnak, hogy hogy tudják toldozni-foldozni 

ezt a témát. Nem engedné azt, hogy egy megnyert pályázat összegét másik településen használják 
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fel, vagy akár egy másik országban (nem tudja, ez uniós pályázat volt-e). Tehát akkor visszakerül 

a kalapba a pénz és más fogja elkölteni. Ez az egyik elv.  

A másik az, hogy Cegléd városnak vannak különböző koncepciói, az egyik a sportkoncepció, de 

minden városfejlesztési koncepcióba bele szokták írni azt, hogy a tömegsportot támogatják. 

Legjobban úgy tudják a tömegsportot támogatni, hogy ha legalább a városban, bent is lesz egy 

futókör, ahová mindenki el tud menni. Nemcsak azok, akik egyesületi tagok, hanem bármely 

egyszerű ember, vagy akár egy kismama, miután megszült három gyereket, szeretné karbantartani 

az egészségét, és le tud menni kocogni. Vagy akár egy középkorú ember, aki szeretné, hogy ne 

legyenek szív és érrendszeri problémái. A Malomtó szél környékén nincs is nagy forgalom, nem 

egy benzingőzös területen kell, hogy fusson délutánonként az ember.  

Javasolja, döntsenek úgy, hogy a Malomtó szélen megvalósulna az a futókör, amelyik pályázaton 

nyert. Kérdése ill. javaslata is van, amelyhez a Pénzügyi Iroda segítségét kéri. Forrást biztosítottak 

már a Vörösmarty téri futókörre, nettó 14 millió forintot. Van-e arra lehetőség, hogy akár már az 

ez évi költségvetésben a 14 millióból 11,5 millió forintot pótfedezetként átcsoportosítsanak a 

Malomtó szélen megvalósuló futókörre?  

Kéri, ezen gondolkodjon a Képviselő-testület. 

 

Dr. Csáky András: úgy gondolja, a válasz a B határozati javaslatban benne van, abban döntenének 

arról, hogy oda fedezetet biztosítanak. Nyilvánvalóan a számlák kifizetése 2023-ra lenne esedékes, 

azért van erről szó. 

 

Imregi Tibor: emlékezteti a Képviselő-testületet, hogy valamikor a CVSE sporttelepen volt egy 

futókör. Amikor a futballpálya és lelátó fel lett újítva, nemzetközi és magyar jogszabályok nem 

tették lehetővé, hogy az a futókör megmaradjon, mert külön kezeli a sport és az MLSZ az atlétikai 

stadiont és a futballstadiont. Tehát ott akkor veszítettek egy szabványos, talán 8 pályás futókört. 

Azt nagyon sokan használták, nemcsak az atléták, hanem a tömegsport céljára is az a futókör 

szolgált, a futók oda tudtak bejárni némi térítés ellenében, hogy azon a salakon – akkor még salakos 

volt – futhassanak, mert már az is egy jobb állapot volt egészségügyi szempontból, mint a beton. 

Tudvalévő, ha valaki aszfalton vagy egyenetlen felületen fut, hogy az milyen hatással van az 

ízületekre, bokára, térdre stb. Azért vannak épített futókörök, mert ezek elnyelik azokat az erőket, 

amik tönkre teszik a lábat.  

Úgy gondolja, ezt a futókört adják vissza a városnak, az atlétáknak, a tömegsportot kedvelőknek, 

mert azt mindig zászlajukra szokták tűzni, hogy a tömegsportot támogatják. Itt a lehetőség a 

támogatásra, két futókörrel is, ha úgy alakul. 

 

Dr. Csáky András: valóban, akkor felszámolták a labdarúgó pálya körüli futókört, és szóban 

elhangzottak akkor ígéretek, hogy kap a város forrásokat arra, hogy egy új atlétikai pályát építsen 

ki. Sajnos ez megállapodás formájában nem lett rögzítve. Amikor a legutóbbi Sportgálán itt volt a 

szövetség elnöke, ott szintén szóban elhangzott az, hogy mindenféleképpen támogatják egy új 

futópálya kialakítását a CVSE keretén belül. Az ígéreteknek ennyire lehet hinni. 

 

Kónya Ágnes: testnevelőtanárként szól hozzá a napirendhez: úgy gondolja, minden olyan 

tömegsportot elősegítő beruházást, ami a városban létrejöhet, nem szabad elengedni, főleg ha 

pályázati pénz van rá, és akkor sem, ha még egy pályázati megvalósulás mellett esetleg kedvezőbb 

áron lehet létrehozni a városnak teljesen más pontján is futókört. A futás a legolcsóbb 

sportlehetőség, ahhoz elég, ha valaki megveszi a futócipőt és már mehet is. Magyarország az 

atlétikai világbajnokság rendezése előtt áll, a reklámkampányban is a futók már féláron vehetnek 
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rá jegyet. Úgy véli, mindezen reklámok mellett a legnagyobb feladat mégis az, hogy a városnak az 

egészségét próbálják megtartani. A játszótér mellett a kisgyerekes anyukák, szülők, családtagok is 

kocoghatnak, amíg a kisgyerekre vigyáz valaki, vagy éppen gyermekkel együtt is kocoghatnak. A 

kettő az egyben még jobb megoldás lenne.  

 

Fehér István: egyetlen kérdést elegendő feltennie: van-e erre forrás? Ugyanis az A változatban 

forráshiányra hivatkozva utasítják el a megvalósítást, a B és C változatban pedig különböző 

variációk olvashatók. Egyszerűbb lenne a dolog, ha azt mondanák, hogy az egyiket akarják, a 

másikat nem, biztosítják hozzá a 30 millió forint körüli összeget, ha van rá fedezet. Van rá fedezet 

vagy nincs? 

 

Dr. Csáky András: összességében a pályázati pénzen kívül a két beruházásra 69 millió forintot 

meghaladó saját forrás kell. Nincs a futópálya ellen, jómaga is atletizált, középtávfutó volt, amíg a 

fizikai állapota engedte, szeretett futni és most is szereti az atlétikát. Az a félelme, hogy a jövő évet 

hogyan fogják túlélni. Részletezte, hogy közel 600 millió forint ígérvénye már van a városnak 

különböző beruházások kapcsán. A közvilágításra horrorisztikus számla várható, közel 220 millió 

forint a jövő évet illetően. Körvonalazódik – nem tudja, hogy már hivatalosnak nevezhető-e vagy 

sem –, hogy 16%-kal emelkedik a minimálbér. Az eddigi tapasztaltok alapján ilyenkor a központi 

támogatást mindig egyedileg adják meg és csak annyira egészítik ki a bért, amennyi a 

minimálbérhez elégséges, de a költségvetés azzal nem foglalkozik, hogy ezzel úgy összecsúsznak 

a bértáblák, hogy azt az önkormányzatnak korrigálnia kell ahhoz, hogy a szakembereket megtartsa. 

Ez vélhetően több tízmillió forintos kiadást fog jelenteni. Nem tudják, a különböző normatívák 

hogyan fognak alakulni. A tegnapi nap folyamán pénzügyminiszter úr bejelentette, hogy az 

önkormányzatok bizonyos fokú támogatást fognak kapni ezzel kapcsolatban. A miniszteri biztos 

úr plusz adatokat kért be, amit elküldtek, de ezek kizárólag a kötelezően ellátandó feladatokra 

vonatkoznak, az önként vállalt feladatok plusz rezsiköltsége is hatalmas – ezeket mind leírta. Ezek 

miatt, attól tartva, hogy az ellátandó feladatokat tudják-e finanszírozni, arra tesz javaslatot, hogy 

ezt most engedjék el. Nem ellenzi a futópályát, ezt hangsúlyozza. A forrást illetően: a mai napon 

napirenden lesz majd egy nagyon komoly ingatlaneladásról szóló döntés, ami több százmillió 

forintos bevételt jelent a jövő évben a városnak. Ahogyan korábban is, most is azt javasolja, hogy 

ezeket a forrásokat energiahatékonysági beruházásokra fordítsák.  Kötelezettségük van arra, hogy 

a januári testületi ülésre egy ún. prioritási listát hozzanak be, hogy az ezzel kapcsolatos 

beruházásokat milyen sorrendben próbálják megvalósítani. Itt is van egy kötelezvénye az 

önkormányzatnak arra, hogy a födémszigeteléseket megvalósítsa, ez folyamatban van, és ez is 

jelentős összeg. Ezek azok a bizonytalansági tényezők, amelyek azt mondatják vele, fontolják meg, 

hogy egy ilyen halasztható, vagy feleslegesnek tűnő beruházásba belevágnak-e vagy sem. Ennyit 

tud elmondani a forrás oldalról. Természetesen lesz egy nagy bevétel, de lehet futópályára, vagy 

lehet energiahatékonysági beruházásokra költeni.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: egyszerre hangzott el, hogy támogatja, szeretné a futókört a polgármester úr, 

és az, hogy halasztható és felesleges.  Nem igazán tud eligazodni polgármester úr szándéka 

vonatkozásában, így megpróbál egy olyan határozati javaslattal élni, ami a képviselőcsoportjuk 

szándékát is megvalósítja, azaz a futópályák mellett szól, illetve lehetőséget ad a Képviselő-testület 

számára arra, hogy a 2023. évi költségvetés megalkotásával egyidőben tudjon dönteni a futókörök 

megvalósításával kapcsolatban. Tehát egy alternatív határozati javaslatot szeretne a Képviselő-

testület elé tárni, kéri, hogy erről szavazzanak. Fejezzék ki azon elvi szándékukat, hogy legalább a 

Malomtó széli futókört megvalósítják. Ez lenne az első pontja a határozati javaslatnak, és egyetért 
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Földi Áronnal abban, hogy nem szabad pályázati pénzt visszaadni. Ha polgármester úr javaslatát 

elfogadnák, akkor jelentős pályázati pénztől szabadítanák meg a várost és azt csinálná a 

kormányzat, hogy előre venné a listán következőként szereplő várost és oda vinné el a futókört, 

így Cegléden nem valósulhatna meg ez a jelentős fejlesztés, amit egyébként a sport koordinátor 

közvélemény-kutatással a sport koncepcióban már a Képviselő-testület elé tárt, tehát a ceglédi 

futók ezt kifejezetten szeretnék, tehát ez egyáltalán nem koncepciótlan, hanem egy nagyon is 

szükséges és fontos beruházás. A határozati javaslat 2. pontja úgy szólna, hogy a kapcsolódó 

fedezetről a 2023. évi költségvetésben döntenek. A közbeszerzési eljárással kell még valamit 

kezdeni, hiszen az előterjesztés nem tér ki a közbeszerzési eljárásban rejlő egyéb lehetőségekre, 

hanem mindenáron azt forszírozza valamiért (még nem tudta megérteni, hogy miért, sajnálja, hogy 

emögött valószínűleg politikai szándékok vannak), hogy most, azonnal döntsenek, a 2023-as 

költségvetés ismerete nélkül, és ragadjanak meg minden alkalmat arra, hogy valamiféle 

bizonytalanságot keltsenek a Képviselő-testületben. Erre nincs szükség, hisz az ajánlatkérők 

felkérhetők arra, hogy még hatvan napig tartsák az ajánlatot. Ez lenne a 3. pont. A közbeszerzési 

anyag nyilvános, a jelen ajánlatok január 10. utánig érvényesek, 60 nappal lehet kérni, hogy ezek 

az ajánlatok hosszabbodjanak meg. Ezért olyan 3. pontot terjeszt a testület elé, hogy „felkéri az 

ajánlattevőket a Ceglédi Városfejlesztési Kft. útján, hogy az ajánlati kötöttség jelenlegi lejártát 

követő 60. napig tartsák fenn az ajánlatukat. Továbbá felkérik a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére a 4. pontban. A határidő azonnal, mert azonnali beavatkozást igényel, 

értesíteni kell az ajánlattevőket.  

 

Dr. Csáky András: elfogadja ezt az új határozati javaslatot. Ennek fényében kérdezi, vitatkozzanak-

e még az ügyről vagy dönthetnek a frakcióvezető úr által tett határozati javaslatról?  

 

ifj. Károly Ferenc: a körzet képviselőjeként kötelességének érzi, hogy hozzászóljon és kifejezze 

azon szándékát, hogy a Vörösmarty téri futókör mellett is szóljon, támogatva a Malomtó széli 

futókört is. Nyilván ott futnak az emberek szívesen, ahol erre megfelelő lehetőség van. Most 

kijárnak a fürdő tó környékére, de úgy véli, egy ekkora városban szükség van futópályára a város 

másik felében, így a Vörösmarty téren is, tehát támogatja e projekt megvalósítását.  

Sokan keresték meg és kérték ezt a fejlesztést, nemcsak újvárosiak, hiszen mindenhonnan járnak a 

Vörösmarty térre. Jelzi, hogy ez egy kivételes eset, hiszen polgármester úr egy ceglédi konzultációt 

indított, de ezt sajnos csak egy zárt kör, konkrétan polgármester úr ismerősei tudták véleményezni, 

kommentelni, így ez a zárt kör mondhatta el csak a véleményét, nem tudott más hozzászólni, ezt 

többen jelezték felé. Ezt igazolni is tudja, aki nem ismerőse polgármester úrnak, nem tud véleményt 

alkotni ezen a fórumon, így ez nagyon le van szűkítve. Sokan keresték meg azzal, hogy kérik, 

támogassák a futókört, mert nekik nincs lehetőségük a konzultáció alatt ezt jelezni.  

Ebben a konzultációban jelezte polgármester úr, hogy mekkora terhet rónak az önkormányzatra 

2023-ban például az energiaköltségek. A tegnapi napon a pénzügyminiszter úr bejelentette, hogy 

segítséget fognak nyújtani az önkormányzatoknak, biztosítanak forrást a 2023. évi költségvetésben 

a gazdasági kabineten a szankciós energiaárak okozta többletköltségek kigazdálkodásához, és úgy 

fogalmaztak, hogy „egyebek mellett közvilágítás, óvodák, bölcsődék és gyermekétkeztetés 

ügyében segíti a településeket.” A szükséges fedezetet biztosítani fogják a települések, 

önkormányzatok részére. Több fórumon is megjelent ez. A következő napirendek egyikében 

fognak ingatlanértékesítésből származó plusz bevételről dönteni, több mint 700 millió forint fog 

érkezni a számlára, így nem látja a megvalósulás akadályát.  

Támogatja Dr. Ferenczi Norbert által megfogalmazott új határozati javaslatot.  
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Dr. Csáky András: az ingatlan árát bruttóban kell számítani, nem annyi a likvid forrás. A 

polgármesteri Facebook oldalon bárki véleményt nyilváníthat, nemcsak az ismerősök, az egy 

politikai fórum. 

 

Fehér István: kaptak most egy olyan javaslatot, ami tulajdonképpen azt jelenti, hogy 60 napig nem 

fogják építeni a futókört, ha jól értelmezi.  

 

Dr. Csáky András: télen különben sem lehet építeni. 

 

Fehér István: attól teszik függővé tehát, hogy a kivitelezők ennek a felkérésnek eleget tesznek-e 

vagy nem. Tehát újra fogják tárgyalni ezt az ügyet, ezt így értelmezi. Ez így elfogadható a Malomtó 

széli futókörre vonatkozóan. Tiszteletben tartja Károly képviselő úr véleményét is, hogy szeretné, 

ha a Vörösmarty téren is lenne futókör, meg egy székház, ahol a képviselő dolgozik. Most nem 

humorizál.  

Azt a javaslatot elfogadhatónak tartják, hogy a 60 nap kivárás után térjenek vissza erre az ügyre. 

 

Magyar Károly: nagyon várják a Malomtó szélen is, hogy legyen futókör, pontosan azért, mert az 

ott nem zöldterület lenne onnantól kezdve, hanem elindulna egy szabadidőpark létrehozása. 

Lakótelep van azon a városrészen és több ember lakik ott, mint a Vörösmarty tér környékén, és az 

előbbi közönségnek még nem jutott semmi ezekből. Egy szabadidőparkkal már a zöldterületet is 

tudnák hasznosítani, nemcsak legelő lenne és kaszáló.  

 

László Ágnes: Ferenczi képviselő úr határozati javaslatával teljesen egyet tud érteni, mert amikor 

olvasta a testületi anyagát, akkor a szíve megfájdult, hogy a Malomtó széli futókört nem 

valósíthatják meg. A Vörösmarty téri futókör nem igazán hozta soha lázba, ennek egy oka van: a 

Képviselő-testület tagjai mind a sport fontosságára, az atlétikára, a futásra helyezik a hangsúlyt, de 

még emlékszik a Hubertusz park rekonstrukciójára ill. a tartalommal való megtöltéssel kapcsolatos 

előterjesztésére, ahol a kezükben volt egy elsődleges árajánlat egy 400 méteres futókör 

kialakítására, és akkor a képviselőtársak nem voltak annyira lelkesek, holott ha azt nézik, hogy míg 

a város nyugati részén rengeteg sportolási lehetőség van, addig a keleti részen nem igazán van erre 

lehetőség. Lehet, hogy kimennek a Vörösmarty térre vagy a Malomtó szélre, de akkor nem volt 

annyira fontos, hogy Cegléd egy sportváros és sportkoncepció legyen, ennek ellenére üdvözli 

Ferenczi képviselő úr javaslatát.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: frakcióvezető úr számára meg kívánja erősíteni az elhangzottakat: télen nem 

fog épülni a futókör, de minden remény megvan rá, hogy úgy adta az ajánlattevő az ajánlatát, hogy 

maga sem akart építkezni télen, így nem fog számára gondot jelenteni, hogy a 60 napot megadja, 

ebben egészen biztos.  

A keleti városrész sportját illetően: mindannyian emlékeznek arra, hogy a BMX-eseknek ott volt a 

pályája, és maradhatott volna ott a pálya, ha jött volna egyéni előterjesztés és nem lett volna a 

BMX-esekkel kapcsolatban egy hangulatkeltés az ellenzék oldaláról, és volna még az most is, hogy 

az egy felesleges beruházás volt. Ezt az egyéni javaslatára vitték ki a Külső-Budai útra, mert az 

ellenzék ezt a fajta sportolási lehetőséget nem támogatta és a mai napig hangulatkeltés van ellene.  

 

Takátsné Györe Anett: kérdezi, polgármester úr látja-e a szavazásnál az egyéni szavazatokat, vagy 

csak az összegzést? Lehet-e ismertetni a szavazatokat név szerint, ha nem egységes a szavazás? 
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Dr. Csáky András: látszik, de a jegyzőkönyvben benne lesz.  

 

Takátsné Györe Anett: megtenné polgármester úr, hogy ismerteti a szavazatokat? 

 

Dr. Csáky András: javasolja, hogy a gombnyomással együtt, aki igennel szavaz, tegye is fel a kezét.  

 

László Ágnes: Ferenczi képviselő úr hozzászólására ill. utalásaira válaszol: a BMX pálya azért 

került el a Törteli út mellől, mert számos lakossági panasz érkezett, hogy az hangos. Ezen felül, ha 

annak idején nem bontják le, akkor most a Törteli úton épülő egészségügyi központ miatt 

mindenképpen szükségszerű lett volna a lebontása, hiszen parkolóhelyet kell biztosítani a kórházba 

ill. az egészségügyi központba érkezők számára, tehát amit Ferenczi képviselő úr csinál, az a 

hangulatkeltés. Ugyanakkor továbbra sem tartotta, és nem is fogja helyesnek tartani, hogy egy szűk 

csoport számára kialakítottak egy több millió forintos beruházást, mert amit Földi Áron képviselő 

úr mondott: a BMX az tömegsport fiataloknak, de mondjuk egy három gyermeket szült anyának 

nem biztos, hogy a BMX kerékpár a megfelelő. Lehet azt mondani, hogy ott lebontották, igen, 

lebontották, mert ez lakossági kérés volt, ricsajos volt. 

 

Kónya Ágnes: László Ágnes képviselő hozzászólásához annyit kíván hozzátenni, hogy ha jól 

emlékszik, a futókör teljesen ad hoc, év közben lett előterjesztve, nem a költségvetéssel együtt, 

rákészülve, hanem úgy, ahogy most a Vörösmarty térről van szó, a költségvetés fényében lehet 

majd dönteni. 

 

Dr. Csáky András: további hozzászólás nem lévén a vitát lezárja. Ferenczi képviselő úrnak volt 

egy módosító javaslata, amelyet most nem ismétel meg, mindenki emlékszik rá. Szavazásra 

bocsátja a módosító javaslatot, amely egy új határozat. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.  

 

416/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Kifejezi azon szándékát, hogy legalább a Malomtó széli futókört megvalósítja. 

 

2.) A kapcsolódó fedezetet a Cegléd Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetésbe 

betervezi. 

 

3.) Felkéri az ajánlattevőket, a Ceglédi Városfejlesztési Kft útján, hogy ajánlataikat az ajánlati 

kötöttség lejártának eredeti időpontjától számított további 60 napig tartsák fenn. 

 

4.) Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

6.) Utasítja a Ceglédi Városfejlesztési Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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# 7186 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Dr. Czinege Imre Távol 

 

7.) NAPIREND: Magyar Posta Zrt. megkeresése 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést mind a négy állandó bizottság megtárgyalta.  A bizottságok 

javasolják az előterjesztett I. határozati javaslat elfogadását, valamint a Gazdasági Bizottság a II. 

határozati javaslat tekintetében egy új határozati javaslatot fogalmazott meg. Nem tudja, van-e 

ennek értelme, hiszen korábban már megkereste a Posta területi igazgatóját, pontosabb adatokat 

kérve, ennek a levélnek a végén így írt: „Kérném, szíveskedjék tájékoztatni, hogy a szolgáltatási 

díj pontosan mit takar, mert pl. a Külső-Budai úti postahivatal esetében az eddigi információink 

szerint a helyiség bérleti díja és rezsiköltsége nem haladja meg a havi 50.000,- Ft-ot, és egy három 

órás nyitvatartási időről van szó. Ennek figyelembe vételével az évi nettó 2.763.000,- Ft nagyon 

soknak tűnik, tehát szeretnénk pontosan tudni, hogy miért fizetnénk ekkora összeget. Ez 

természetesen szeretnénk tudni a Várkonyi István utcában lévő kirendeltséggel kapcsolatban is.” 

Ma érkezett meg a válaszlevél, melyet ismertet: „A Magyar Posta üzleti alapon, olyan állandó 

postai szolgáltatóhelyeket is üzemeltethet, amelyek fenntartása a Postatörvényben meghatározott 

minőségű és elérhetőségű egyetemes postai szolgáltatás nyújtásához nem volna szükséges. Az ilyen 

postai szolgáltatóhelyek üzleti alapú üzemeltetését a Szolgáltató külön díj ellenében biztosíthatja, 

így az önkormányzatok által fizetett ellenérték nem biztosít piaci körülmények között meg nem 

szerezhető gazdasági előnyt a Magyar Posta részére, az támogatásnak sem minősül, mivel egy 

piaci szolgáltatás méltányos díja. 

Bízom benne, hogy válaszommal hozzá tudtam járulni a posta szüneteléshez kapcsolódó döntések 

meghozatalához, melyre vonatkozóan várom szíves visszajelzését 2022.12.15. nap végéig.” 

Tehát a fenti kérdésre ezt a választ kapta. Megismételheti még egyszer, de teljesen felesleges. A 

Gazdasági Bizottság az általa elfogadni javasolt II. határozati javaslatban felkérné a polgármestert, 

hogy tájékozódjon a költségekkel kapcsolatban. Ez megtörtént. A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

mindkét eredetileg előterjesztett határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő-testületnek. 

A Humán Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság javasolja az előterjesztett I. és 

a GB által javasolt II. határozati javaslat elfogadását a Képviselő-testületnek. 

Kérdezi, hogy a Gazdasági Bizottság fenntartja-e ezek után ezt a határozati javaslatot?  

 

Dr. Ferenczi Norbert (ügyrend): mivel a bizottság nem ülésezik, nem tud véleményt nyilvánítani 

erről a dologról. Arról lehet szavaztatni, hogy elfogadják-e a polgármester úr ezzel kapcsolatos 

válaszát. Muszáj szavaztatni a Gazdasági Bizottság javaslatáról, legfeljebb el fogják tartózkodni, 
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ez a véleménye.  

 

Dr. Csáky András: ez jó megoldás. 

 

Rimóczi Gábor: egy ide kapcsolódó kérdése van. Az előző testületi ülésen szó volt arról, hogy a 

Jászberényi úti postahivatalt bezáratná a polgármester úr. Lakók keresték meg. Reméli, hogy erre 

nem kerül sor. Úgy hangzott el legutóbb, hogy ezt a postahivatalt ajánlotta fel cserébe a 

polgármester úr.  

 

Dr. Csáky András: ez a hangulatkeltés. Valóban felmerült az, hogy a városban van három 

postahivatal, és arról érdeklődött, mi alapján választották ki a két postahivatalt. A városban lévő 

eloszlás alapján észszerűbb lett volna egy ilyen jellegű csere, de ez természetesen a későbbiek 

folyamán nem került szóba. Ezt csak mint elméleti lehetőséget vetett fel, amire Ferenczi képviselő 

úr rögtön rástartolt, hogy mit fognak ehhez szólni a Jászberényi útiak. Ezek után ezt nem 

forszírozta, de úgy gondolja, a külterületen élőknek jobb lett volna, ha a Várkonyi utcai marad 

nyitva, ha lett volna ilyen lehetőség, de ez szóba sem került. Ez a hangulatkeltés, amit a képviselő 

úr csinál.  

 

Az előterjesztéshez további hozzászólás, kérdés nem lévén szavazásra bocsátja az I. határozati 

javaslatot, melynek értelmében megfinanszírozzák az államnak, hogy a Budai úti posta 

tekintetében végezze el a feladatát. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 igen 

szavazattal elfogadta azt, és meghozta határozatát.  

 

417/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Dönt arról, hogy a Cegléd 5-Budai úti Posta Kirendeltség 2023. január 1. napjával történő 

visszanyitása érdekében évi 2.763.000 Ft szolgáltatási díjat fizet szerződésmódosítás alapján 

a Magyar Posta Zrt-nek abban az esetben, amennyiben a postai kirendeltség szolgáltatásai 

megegyeznek a bezárás előtti feltételekkel. 

 

2.) Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Magyar Posta Zrt-vel a szerződésmódosítást aláírja. 

 

3.) A szerződésmódosítás aláírása esetén a szolgáltatási díj fedezetét a szolgáltatással érintett évek 

költségvetésében biztosítja. 

 

4.) Hatályon kívül helyezi a 384/2022. (XI.24.) Ök. határozatot. 

 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

 
#7187 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 
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Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

 

Szavazásra bocsátja a Gazdasági Bizottság által megfogalmazott, a kivonatban ismertetett II. 

határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 2 igen szavazattal, 13 tartózkodás 

mellett nem fogadta el a javaslatot. A 2 igen szavazatot Földi Áron és ifj. Károly Ferenc adta le, a 

többiek tartózkodtak. 

 

418/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem fogadja el a Gazdasági Bizottság által megfogalmazott alábbi határozati javaslatot. 

 

„1.) Felkéri a Polgármestert, hogy folytasson további tárgyalásokat a Magyar Posta Zrt. 

illetékesével a Várkonyi István utcai 3 kirendeltség – postai szolgáltató hely – újranyitásával 

kapcsolatban: 

1.1. a Magyar Posta által igényelt nettó 19.733 e Ft/év szolgáltatási díj csökkentése 

érdekében 

1.2. akár a nyitva tartás időtartama, akár a foglalkoztatottak létszáma csökkenthető. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére!” 

 

2.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére.  

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7188 

Földi Áron Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Dr. Czinege Imre Tart. 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 
Fehér István Tart. 

Dr. Ferenczi Norbert Tart. 

Hegedűs Ágota Tart. 
Imregi Tibor Tart. 

Klément György Tart. 

Kónya Ágnes Tart. 

László Ágnes Tart. 

Magyar Károly Tart. 

Rimóczi Gábor Tart. 
Takátsné Györe Anett Tart. 

Tarr Felicián Tart. 
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8.) NAPIREND: CVÖ Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása – hatáskör-átruházás - 

Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az iménti döntéssel összefüggésben kerül ez az előterjesztés a testület elé. Az 

anyagot mind a négy állandó bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek. Arról 

van szó, hogy az önként vállalt feladatok közé bekerül a Budai úti postai kirendeltség 

szolgáltatásának városi igénybevétele, a postahely szüneteltetésének megszüntetése érdekében.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: megköszöni a Hivatalnak, hogy egyéni indítványra elkészítette az 

előterjesztést, hiszen így tud összecsengeni az előbb elfogadott határozat azzal, hogy ez a rendelet-

tervezet a mai testületi ülésre bejön. A tárgyban a hatáskör-átruházás ugye tévesen maradt benne 

egy előző anyagból?  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: igen. 

 

Dr. Ferenczi Norbert: hadd védje meg Rimóczi képviselő urat: amikor ezt az anyagot elkészítette, 

a körzetében lakókért küzdött és az ottani postáért, Rimóczi képviselő úr is csak ezt teszi, amikor 

ezt emlegeti a testületi ülésen.  

 

Fehér István: szépen küzdenek, azt már látja. Eredetileg sem értettek egyet azzal, hogy a hatáskör-

átruházás megtörténjen, mivel most csak ennek kiegészítéséről van szó, és a rendelet 12. pontja, 

ezért ezt meg fogják szavazni.  

 

Az előterjesztéshez további hozzászólás, kérdés nem lévén Dr. Csáky András polgármester úr 

szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 

igen szavazattal elfogadta azt, és megalkotta rendeletét.  

 

A 35/2022. (XII.21.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 8/a sz. melléklete.  

 

 
# 7189 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
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9.) NAPIREND: Helyi építményadóról szóló önkormányzati rendelet módosítása – Rendelet 

Szakmai előterjesztő: Mádi Csaba irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek a rendelet-tervezetet. 

 

Az előterjesztéshez hozzászólás, kérdés nem volt, így szavazásra bocsátja a rendelet-tervezetet. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 igen szavazattal elfogadta azt, és megalkotta 

rendeletét.  
 

A 36/2022. (XII.21.) Ök. rendelet a jegyzőkönyv 9/a sz. melléklete.  

 
# 7190 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
 

 

10.) NAPIREND: Belső ellenőrzési terv 2023. 

Szakmai előterjesztő: Steiger Rita belső ellenőrzés vezető 

Előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 10. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 

megtárgyalta és elfogadásra javasolják a testületnek. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 15 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

419/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja Cegléd Város Önkormányzata 2023. évi Belső Ellenőrzési Tervét az alábbi 

tartalommal:  

Önkormányzat irányítói jogkörében végzett Belső Ellenőrzési Terve 

Lövész Utcai Óvoda Belső Ellenőrzési Terve 

Pesti Úti Óvoda Belső Ellenőrzési Terve 
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Széchenyi Úti Óvoda Belső Ellenőrzési Terve 

Kossuth Múzeum Belső Ellenőrzési Terve 

Ceglédi Városi Könyvtár Belső Ellenőrzési Terve 

Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság Belső Ellenőrzési Terve 

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 
# 7191 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

 

 

11.) NAPIREND: Balatonszárszó, belterület 955/1 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó bérleti szerződés 

megszüntetése 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 11. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság, a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság és a 

Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta. A Gazdasági Bizottság módosítást 

nyújtott be, melynek az a lényege, hogy a határozati javaslat 3. pontját, amely a megfizetett 

kompenzációs összeget Balatonszárszó korszerűsítésére rendelné fordítani, kiveszik a határozati 

javaslatból. Későbbiek folyamán, ha kifizetik, akkor a tulajdonosok részére a tulajdoni hányaduk 

arányában majd visszautalásra kerül ez a pénz.   

 

Dr. Ferenczi Norbert: mind a Gazdasági Bizottság ülésén, mind a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság ülésén akörül forogtak a hozzászólások, hogy vajon elegendő-e ez a 20 millió forint ezért 

a vállalásért. A Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság olyan kéréssel fordult a polgármester 

úrhoz, amit ő el is fogadott, és számára továbbításra is került, de a jegyzőkönyvnek így nem lett 

része, mivel ő a címzettje, de emiatt fontos, hogy legalább szóban erről tájékoztatást kapjon a 

Képviselő-testület. Ugyanis a DTKH, aki ezt a pályázatot annak idején benyújtotta, most kárpótlást 

nyújt 20 millió forinttal. Lehet, hogy bizonyos egyéb ügyekben is meg lehet egyezni a céggel akkor, 

amikor aláírják vele az ennek kapcsán létrejövő szerződés közös megegyezéssel való 

megszüntetését. Ez a másik ügy: a Vidra utca meghosszabbításában kanyargó utcában lakók ill. a 

környékbeli televíziónézők biztosan tudják, hogy a Vidra utcát nemrégen felújították, de az 

elkanyarodó rész, ami a DTKH telephelyével párhuzamosan, ill. a DTKH telephelyén halad, nem 

került megújításra azért, mert az út rajta van a DTKH telephelyén. Polgármester urat arra kérték, 

hogy folytasson tárgyalásokat a DTKH-val arra vonatkozólag, hogy ezt az utat adja át ingyenesen 
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az önkormányzatnak, hogy a későbbiekben az az útszakasz is helyreállítható legyen, ill. 

helyreálljon az ottani rend. Városrendezési tervet is kell majd módosítani, ezért nem szabad 

elfelejteni a következő városrendezési terv idején majd ezt is behozni.  

 

Fehér István: mindkét bizottsági ülésen részt vett és nagyon hosszú vita zajlott. Ha a nézők valóban 

nézik a műsort, ne gondolják azt, hogy ez a két bizottság csak úgy egyszerűen beletörődött abba, 

hogy a DTKH ennyivel kárpótolja az önkormányzatot, hanem hosszan mérlegelték, hogyan lehetne 

elérni, hogy több pénzt nyerjenek ahhoz képest, mint amit felajánlott a cég, illetve ahhoz képest, 

amit eredetileg vállalt a cég. De a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság ülésén egyértelműen 

bebizonyosodott – hiszen azon öt jogász is részt vett -, hogy ha nem fogadják el az ajánlatot, évekig 

pereskedhetnek, viszont azt szeretnék – úgy gondolja, ezzel a képviselők és a nézők is egyetértenek 

-, hogy mielőbb üzemképessé váljon ez a létesítmény, és ha ez a megegyezés most megtörténik, 

akár már jövőre is meg tudják hirdetni üzemeltetésre a tábort, így eleget tud tenni az üzemeltető 

annak az igénynek, hogy a város lakói is részesüljenek valamiféle kedvezményben a gyerekek 

üdültetése során. Nem ismertetné hosszan azt a sok mindent, amiről beszéltek, hanem azt mondja, 

nem sok választásuk van, minthogy megszavazzák ezt az előterjesztést azzal a kiegészítéssel, ami 

itt elhangzott.  

 

Dr. Csáky András: a bizottsági üléseken is tájékoztatta a jelenlévőket, hogy eredetileg a vállalt 

kötelezettséget, tehát a 94 millió forintot kérte írásban a DTKH-tól, ha fel akarja mondani a 

szerződést. Ők 14 millió forintot javasoltak. Ez a 20 millió forint egy köztes megoldás, a 

jogászokkal konzultálva, ha ezt megkapják, akkor tulajdonképpen némileg kártalanítják az 

önkormányzatokat ezzel kapcsolatban. Ahogy Fehér képviselő úr mondta, van választás, 

mondhatják, hogy ezt nem fogadják el és ragaszkodnak ahhoz, hogy fizessék ki a teljes összeget, 

de akkor az önkormányzatoknak kell bizonyítani azt, hogy ekkora nagyságú veszteség érte az 

önkormányzatokat, és évekig húzódó pereskedés elé néznének.  

 

Magyar Károly: mi a garancia rá a DTKH viselkedése alapján, hogy ki is fogják fizetni ezt a 10-

10 millió forintot? Mivel eddig, másfél év alatt semmit sem csináltak. 50 millió forintot ajánlottak 

fel, hogy ebben az évben ráköltik a táborra. Azzal egyenértékűen nem csináltak semmit, mennyi 

kárt okoztak. Szíve szerint hibás teljesítésért beperelné őket, de nem jogász. Nehezen lehet tűrni, 

hogy másfél évig csak ígérgetett a cég, de semmit nem csinált. A másfél év alatti állagromlást fel 

kellene mérni először is, és mit tettek vagy nem tettek tönkre ott.  

 

Dr. Csáky András: tönkre nem tettek semmit. Kitakarították a területet, borzalmas állapotok voltak, 

de a szemetet elvitték. Állagromlás már évek, ha nem évtizedek óta zajlott, korábban a 

Vöröskereszt használt egy épületet ott, ők nem nagyon végeztek állagmegóvást. Lehet úgy is 

dönteni, hogy nekivágnak a pereskedésnek. A garanciát illetően nyilvánvalóan a megállapodást 

igyekeznek úgy megírni a jogászokkal, hogy ezek az összegek behajthatóak legyenek a megfelelő 

időben. Jó lenne visszakerülni olyan helyzetbe, hogy ismételten ki tudják írni a pályázatot. A 

múltkori pályázat második helyezettje 20 millió forint beruházást javasolt 5 év alatt – ezt is vegyék 

figyelembe. Javasolta, hogy ezt a 20 millió forintot forgassák majd vissza a táborba, de ennek 

lehetősége nem záródott le, a későbbiek folyamán bizonyosan a testület elé kerül majd.  

 

Földi Áron: felhívja a Képviselő-testület figyelmét a tanulság levonására. Röviden összefoglalva 

arról volt szó, hogy azt szerették volna, hogy gyermekek táborozzanak itt. Jöttek ajánlatok, a 

legtöbb a 20 millió körüli ajánlat volt, és egyszer csak beérkezett egy 130 milliós ajánlat. Akkor 
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mindenki elgondolkodott. Magyar Károly képviselő úr hívta fel ezzel az ajánlattal kapcsolatban, 

amire azt válaszolta, hogy ez nagyon jó, mert 130 millió forintot sosem fognak tudni rákölteni erre. 

Utána jött az a kötelezettség, hogy mivel közbeszerzésről van szó, már csak 100 millió forint, majd 

kiderült, hogy a DTKH szeretne tulajdonrészt szerezni az ingatlanban, tehát Albertirsáét 

megszerezni. Ekkor a város élt az elővásárlási jogával. Számára már akkor egyértelmű volt, hogy 

ennek a pályázónak valójában valami más szándéka volt ezzel a táborral. Sajnos itt hibáztak, ő 

maga is, habár volt egy figyelmeztetés is, amit nem vettek figyelembe. Minden más esetben amikor 

valami nagy, kiugró ajánlat jön, ami nagyon kecsegtető, óvatosnak kell lenniük.  

Azokat az elveszett nyarakat már nem tudják visszaadni a gyermekeknek, akik nem táborozhattak 

itt. Azt nem tudja kifizetni a DTKH, akármennyit fizet. Hogy minél kevesebb elvesztegetett nyár 

legyen, arra kéri a szereplőket, hogy mielőbb ki tudják írni a pályázatot, hogy az ingatlan 

hasznosításra kerüljön.   

 

Dr. Csáky András: amikor a pályázatot kiírták ill. döntött a testület, és a beérkezett pályázati 

anyagok alapján másképp nem dönthetett, mert ahhoz meg kellett volna indokolni, hogy miért nem 

fogadják el ezt a kedvező ajánlatot. Szó sem volt arról, hogy Albertirsa el akarja adni a saját részét, 

ez egy későbbi döntése volt Albertirsának, ezt a kettőt nem keverné össze.  

Évek óta nincs ott nyaraltatás és évek óta pusztul az ingatlan. Bíznak abban, hogy a későbbiekben 

szerencsésebbek lesznek. 

 

Imregi Tibor: polgármester úr már az imént részben elmondta, amit ő is szeretett volna mondani. 

Annyit fűz hozzá, hogy a bérleti díjat tisztességgel fizette a cég mindezidáig, és fizetik is.  

 

Dr. Csáky András: igen, ez így van.  

 

Magyar Károly: ha jól emlékszik, a szerződésben benne volt, hogy amint megkapják a területet, 

állagmegóvást végeznek, beázást, egyebeket rendbe tesznek. A vízpartot is meg fogják venni az 

önkormányzattól, hogy legyen szabad vízpartjuk is. Ebben sem történt semmi. Ezek mind olyan 

összegek, amiket nem tízmillió forintokkal kellene kifizetni.  

 

Dr. Csáky András: a képviselő úr volt lent a területen, látta, hogy elég messze van a vízpart az 

ingatlantól. A DTKH erre vonatkozóan semmilyen kötelezettséget nem vállalt. 

Tárgyalt a szárszói polgármesterrel, hárman béreltek ott területet (talán az egyikük ceglédi volt) és 

ígéretet kaptak arra, hogy a bérlet lejártát követően Cegléd ismételten bérelheti a partszakaszt. 

Ennek a felújításhoz semmi köze nincs. A szemetet elvitték, a gazt levágták, ez már önmagában 

jelentősen javította az évek során ott kialakult képet.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

 

Szavazásra bocsátja a Gazdasági Bizottság ill. Dr. Ferenczi Norbert azon módosítását, hogy ne 

döntsenek arról, hogy a 20 millió forintot automatikusan a tábor rendbetételére fordítják, a pénzt a 

tulajdonostársak között osszák szét. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 igen és 1 nem 

szavazattal, 5 tartózkodással elfogadta a javaslatot, és ezzel az alábbi határozatot hozta. A 

polgármester nemmel szavazott, a Czigle frakció tartózkodott, a Fidesz frakció igennel szavazott.  
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420/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – mint a Balatonszárszó belterület 955/1 

helyrajzi szám alatti 5225 m2 területű, „kivett úttörőtábor” megjelölésű ingatlan 8392/10000 

tulajdoni hányadú tulajdonosa 

1.) Elfogadja, a DTKH Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. (6000 Kecskemét, 

Kisfái 248.0737/12.hrsz.), mint bérlő (a továbbiakban Bérlő) által a Balatonszárszó belterület 

955/1 helyrajzi szám alatti 5225 m2 területű, „kivett úttörőtábor” megjelölésű ingatlanra 

vonatkozó 2021. május 5-én kelt és 2022. április 12-én módosított bérleti szerződés 

megszüntetéséért kompenzációként felajánlott nettó 20.000.000, -Ft -os összeget. 

2.) Hozzájárul a bérleti szerződés megszüntetéséhez, amennyiben a Bérlő, a kompenzációként 

felajánlott összeg megfizetését két részletben: 

2.1. az 1 részletet, nettó 10.000.000 Ft-ot (bruttó: 12.700.000 Ft), legkésőbb 2023. január 31. 

napjáig, 

2.2. a 2. részletet, nettó 10.000.000 Ft-ot (bruttó: 12.700.000 Ft) legkésőbb 2023. április 30. 

napjáig Cegléd Város Önkormányzatának 11742025-15394772-00000000 számú 

bankszámlaszámára átutalással, határidőben teljesíti. 

3.) Felhatalmazza a polgármestert, hogy a bérleti szerződés megszüntetésével kapcsolatban 

eljárjon, a szükséges jognyilatkozatokat megtegye. 

4.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a 2. pont szerint teljesített 

kompenzációs összegből, a társtulajdonos önkormányzatok részére a tulajdoni hányaduk 

szerint megillető összeg tovább utalásáról gondoskodjon 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 1.) és 3.) pontok: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 2.), 4) és 5.) pontok: folyamatos 

 
# 7192 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Nem 

Dr. Czinege Imre Tart. 

Fehér István Tart. 
Földi Áron Tart. 

László Ágnes Tart. 

Magyar Károly Tart. 

 

12.) NAPIREND: Közvilágítási naptárra történő visszaállásban rejlő megtakarítási lehetőségek 

vizsgálata és a közvilágítás korlátozásának egyéb lehetőségei 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság 

megtárgyalta az előterjesztést és támogatták az „A” határozati javaslat elfogadását.  
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Imregi Tibor: jelzi, hogy körzetében szinte minden este közvilágítási problémák vannak (Molnár 

utca, Kossuth Ferenc utca, a belváros sok területe), de nemcsak a saját körzetében. Más képviselők 

is el tudják mondani, hogy mindig van egy terület, egy vagy több utcaszakasz, ahol nincs 

közvilágítás. Ha ez így megy tovább, igen sokat fognak spórolni, de nem lakosságbarát. Arra kéri 

polgármester urat ill. az önkormányzat illetékeseit, hogy tájékozódjanak abban az ügyben, hogy 

mikorra fogja kijavítani a szolgáltató ezt a hibát és mikor lesz az, amikor a rendszeresen, a város 

egész területén, minden utcában lesz közvilágítás.  

 

Dr. Csáky András: megnyugtatja a képviselő urat, amint tudomásukra jut egy közvilágítási hiba, a 

szolgáltató illetékeseit írásban értesítik és kérik az intézkedést. Többet ebben az esetben nem 

tudnak tenni. Volt, amikor trafó- vagy reléhibára hivatkoztak. Az önkormányzat ezt nem tudja 

kijavítani, de tudomásra jutott hibákat azonnal jelzik a szolgáltató felé.  

 

ifj. Károly Ferenc: ebben a témában kéri a hivatal segítségét, mert ő maga kétszer adott le hibára 

több címet, két hónappal ezelőtt. Ezt a múlt havi testületi ülésen is jelezte (akkor cím nélkül). 

Tegnap este viszont az egész körzetét végig járta, bediktálná a címeket most, és hátha tud a hivatal 

abban segíteni, hogy karácsonyig ez elkészüljön. Forgalmas útszakaszokon nem világít a lámpa. 

 

Dr. Csáky András: kéri, hogy inkább Egyebek vagy Kérdések napirend keretében jelezze ezt a 

képviselő úr. 

 

Dr. Ferenczi Norbert: az előttük lévő határozati javaslattal kapcsolatban fogalmaz meg véleményt. 

Inkább elviek miatt tudja osztani a bizottságok véleményét azzal kapcsolatban, hogy ne 

változtassanak a jelenlegi közvilágítási rendszeren.  A képviselők hozzászólásaiból is az látszik, 

hogy talán szintet kellene lépni a szolgáltatóval való kapcsolatfelvétel vonatkozásában és 

polgármester úrnak közvetlenül kellene a Démásszal kapcsolatot kialakítani úgy a hibák, mint az 

adatok beszerzése vonatkozásában, mert teljesen másképp kezeli a Démász a polgármesteri 

megkeresést, mint a lakossági vagy hivatali megkeresést. Az előttük lévő anyag is valószínűleg 

azért adatszegény, mert nem közvetlenül polgármester úr foglalkozott azzal, hogy beszerezze 

azokat az adatokat, amik más képviselő-testület asztalára odakerültek azzal kapcsolatban, hogy 

milyen összegeket tesznek mérlegre akkor, amikor ezeket a döntéseket meghozzák. Köztudomású, 

hogy a közvilágítás a legnagyobb energiafaló, és erre költenek a legtöbbet az energia 

vonatkozásában. Most tulajdonképpen néhány elvi gondolat mentén azt mondják, hogy nem 

nyúlnak hozzá a közvilágításhoz, de azért nem teljesen nyugodt az elvi döntés miatt, mert nincsen 

elég szám az előterjesztésben.  

 

Dr. Csáky András: emlékezteti a Képviselő-testületet, hogy abban a pillanatban, ahogy a Kormány 

meghozta azt a rendeletet, hogy az önkormányzatok hozzányúlhatnak a közvilágításhoz, 

természetesen a közbiztonság, közlekedésbiztonság figyelembevételével, egyeztetésre hívta mind 

a Démász illetékes vezetőit mind az érintett, más önkormányzatokat (korábban, az 

alkonykapcsolónál már kiderült, hogy 6 önkormányzat teljes egészében vagy részben össze van 

kapcsolva). Tehát megfelelő szinten, és mint polgármester vette fel a kapcsolatot velük, és 

megtörtént az egyeztetés. Elmondták akkor is, hogy milyen adatokra van szükség, ezt írásban is 

továbbították, amelyre ígéretet kaptak, de sajnos azok az adatok, amelyeket az önkormányzatnak 

eljuttattak, nem teszik lehetővé azt, hogy megfelelő döntést hozzanak. Arra is tekintettel kell lenni, 

hogy ha úgy döntenek, hogy bizonyos trafókörzetek esetében beavatkoznak, maga az átalakítás 
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több hónapot vesz igénybe, tehát körülbelül nyár vagy inkább kora ősz lenne, amikorra a Démász 

ezeket az igényeket ki tudná elégíteni. Erre sem kaptak tulajdonképpen választ. Nem tudja, hogy 

meddig tud elmenni ebben, a Démász fő vezetőségéhez vagy a felettes minisztériumhoz tud 

fordulni.  

Amikor a jogszabályi lehetőség megengedte ezt, egyeztetést hívtak össze és tárgyaltak az 

érintettekkel.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát.  

 

421/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Kijelenti, hogy közbiztonsági, vagyon- és személyvédelmi, valamint közútbiztonsági 

szempontokra figyelemmel nem kezdeményezi a városi közvilágítás korlátozását.  

 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7193 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Tarr Felicián Igen 

Takátsné Györe Anett Távol 

 

 

13.) NAPIREND: Malomtó széli lelátó és birkózócsarnok 

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolják 

a testületnek azzal a módosítással, hogy nem vetik el a Malomtó széli sporttelep működtetésének 

kiszervezését, továbbá nem biztosítanak forrást a Malomtó széli ingatlan napelemmel történő 

ellátására. 

Az eredeti előterjesztés az volt, hogy nem szervezik ki, a módosítás pedig az, hogy nem vetik el a 

kiszervezést.  
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Az előterjesztéssel kapcsolatban hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

Szavazásra bocsátja a módosított határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 9 

igen szavazattal, 5 tartózkodás mellett elfogadta azt és meghozta határozatát. Tartózkodott Dr. 

Czinege Imre, Dr. Csáky András, Fehér István, László Ágnes, Magyar Károly, a teremből Takátsné 

Györe Anett távol van, a többiek igennel szavaztak. 

 

422/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Dönt arról, hogy nem veti el a Malomtó széli sporttelep működtetésének kiszervezését, 

továbbá nem biztosít forrást a malomtó széli ingatlan napelemmel történő ellátására. 

 

2.) Felkéri a polgármestert, hogy a malomtó széli birkózócsarnok működtetése kapcsán folytasson 

további egyeztetést a Nemzeti Sportközpontok, Ceglédi Sportcsarnok Kft és a Ceglédi Vasutas 

Sportegyesület képviselőivel, és a tárgyalás alapján a csarnok működtetésének lehetőségeit 

terjessze a Képviselő-testület elé. 

 

3.) Utasítja Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 1. pont: azonnal  Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 2. pont: januári testületi ülés 

 
# 7194 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
Imregi Tibor Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Czinege Imre Tart. 

Dr. Csáky András polgármester úr Tart. 

Fehér István Tart. 
László Ágnes Tart. 

Magyar Károly Tart. 

Takátsné Györe Anett Távol 

 

14.) NAPIREND: Gazdasági Bizottság személyi összetétele 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztés előzménye, hogy állampolgári kezdeményezésre méltatlansági 

eljárással kapcsolatban vizsgálta annak szükségességét a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság, de nem tartotta szükségesnek lefolytatni az eljárást, viszont a külsős bizottsági tag 

visszahívásával kapcsolatban fogalmazott meg igényt. Tehát azt a határozatot hozta a Jogi, 

Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság, hogy „nem folytat le vizsgálatot a Polgármesterhez 

benyújtott és C/35980/2022. ügyiratszámon nyilvántartásba vett lakossági kezdeményezést Varga 

István, a Gazdasági Bizottság nem képviselő tagjával szemben”, valamint felkérte a polgármestert, 
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hogy erről a Képviselő-testületet tájékoztassa. Ma reggel a Gazdasági Bizottság elnöke egy 

sürgősségi előterjesztéssel élt, melyben arra tesz javaslatot, hogy Varga István helyébe más 

személyt jelöljenek külsős tagként a Gazdasági Bizottságba. Emlékezteti a Képviselő-testületet, 

hogy a Képviselő-testület a bizottságainak személyi összetételéről a 2019. november 5-i alakuló 

ülésén a képviselőcsoportok konszenzusa alapján szavazott, erre hivatkozással abban az esetben 

tesz javaslatot a Gazdasági Bizottság személyi összetételének Varga István külsős tagot érintő 

megváltoztatására, ha az őt jelölő képviselőcsoport azt kezdeményezi, illetve azzal egyetért. 

Kérdezi a Czigle frakciót, kezdeményezik-e Varga István visszahívását? 

 

Fehér István: rendkívül nehéz lesz higgadtan, hangulatkeltés nélkül beszélni erről, mert ez az egész 

egy hangulatkeltés. A polgármester úr előterjesztésében is van egy anyag előttük. Első kérdése az, 

hogy ha a sürgősségi előterjesztésről döntenek, akkor a későbbiek során már nem kell a 

polgármester úr által előterjesztett témát tárgyalni? 

 

Dr. Csáky András: így van. A jogszabály kötelezi a polgármestert arra, hogy ha ilyen beadvány 

érkezik, akkor ilyen előterjesztést készítsen. Ezt nem jószántából, saját maga készítette, hanem egy 

beadvány kapcsán keletkezett ez az ügyirat.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: jegyző asszonyt kérdezi, előírja-e a szervezeti és működési szabályzat, vagy 

bármely saját rendelkezésük azt, hogy a bizottsági elnöknek milyen egyeztetést követően kell 

javaslatot tennie a személyre vonatkozóan?  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: nincs, ami előírná.  

 

Dr. Csáky András: ez egy gentlemen’s agreement volt, amit fel lehet rúgni, de nem elegáns.  

 

Klément György: a jogszabály adta lehetőséggel élve a „B” határozati javaslat kipontozott részére 

szeretné javasolni Széchenyi Marcellt (személyi adatok adatvédelmi okból törölve). Tehát 

Széchenyi Mártont javasolja.  

 

Dr. Csáky András: Marcell vagy Márton? Az előbb Marcellt mondott. 

 

Klément György: Márton.  

 

Fehér István: meglepődött azon, hogy a bizottsági elnök egy ilyen sürgősségi előterjesztést hozott, 

annak ellenére, hogy a tegnapi Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság nem kívánt eljárást 

lefolytatni Varga István ügyében. Azért is meglepő ez számára, mert nem akarja a külső bizottsági 

tagként tevékenykedő személyeket megsérteni, de egészen biztos, hogy Varga István az, aki a 

legnagyobb figyelemmel, szakértelemmel végezte ezt a munkát. Egyes témaköröknél minden 

határozatnak, minden rendeletnek, akár ide vonatkozó törvényeknek utánanézve tette meg a 

javaslatait, és úgy gondolja, nagyon hasznos tagja volt a Gazdasági Bizottságnak. Akkor is hasznos 

tagja volt, ha az ő javaslatait nem mindig támogatták, mert legalább felhívta a figyelmet azokra az 

ügyekre, amik az adott témakörhöz kapcsolódtak.  

Tehát az ő visszahívása indokolatlan, és úgy érzi (nem hangulatkeltésként mondja), hogy ez a 

visszahívás azért történik, mert bár az önkormányzatot nem sértette meg a Facebookon tett 

bejegyzéseivel, viszont a Fidesz vezető politikusait, a Kormányt és akár a képviselőket bírálattal 

illette és időnként olyan kifejezéseket használt, amit azok biztos nehezen viseltek el. Tehát most a 
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Fidesz frakció úgymond szolidaritást vállal azokkal, és megbünteti Varga urat azért, mert a 

Facebookon bírálni merte a közfeladatot ellátó személyeket. Nagyon szép dolog ez. Ráadásul 

felrúgják azt a megállapodást, amit kötöttek, hiszen ezt a helyet az ellenzék kapta a megállapodások 

során. Tehát a becsületes dolog az lett volna – mert ezt így becstelennek is tartja, és emiatt akár fel 

is lehet őt jelenteni becsületsértésért -, ha ők tehetnek javaslatot.  Dönthetnek a visszahívásról, de 

azt elvárták volna, hogy megfelelő felkészülés után tesznek egy javaslatot erre a funkcióra.  

Méltatlannak és az imént említett, de most meg nem ismételt szóval illeti ezt az eljárást. Az a béke, 

ami eddig többé-kevésbé működött a Képviselő-testület ülésein, úgy látszik, ezzel felborult a 

kampánynak köszönhetően. Mert ez újabb kampányfogás, ha tetszik, ha nem.  

Ezen túl a tévében való nyilatkozatok esetén ezt fogják alkalmazni. 

A másik dolog: lehet, hogy polgármester úr majd meg fogja vonni a szót a frakciójuktól, akár úgy 

is, hogy kinyomja a mikrofont, de ezentúl politizálni fognak a Képviselő-testület ülésein.  

 

László Ágnes: érdekes módon és elég szomorúan indult meg a kampány Cegléden. Hallgatva az 

elmondottakat, igazából nem érti, hogy Varga István mit végett a Fidesz frakciónak ill. a városnak. 

Magánemberként véleményt nyilvánított egy közösségi oldalon, de ezt bármikor bárki, a 

pozíciójától függetlenül megteheti. Innentől kezdve kezdhetik a sort a Fidesz frakció által delegált 

bizottsági tagokkal is, mint pl. a Humán Bizottság tagjával, Kocsó Tamással, aki az autista házzal 

kapcsolatban félreinformálja a lakóközösséget, aki nagy kegyesen kiáll azon eredmények mellett, 

amit itt, a testület eldöntött, akár a saját képviselői javaslatára. És akkor még pár olyan felügyelő 

bizottsági tagot is tudnának említeni, aki rendszeresen, az ellenzéket valamilyen formában 

kifogásolja, vagy méltatja.  

A többségi frakció megkezdett egy olyan eseménysorozatot, amire semmi szükség nem lett volna, 

hiszen van még két évük a mandátumból, végig ülhették volna egymás mellett viszonylag 

nyugodtan, de úgy hiszi, ennél etikátlanabb, erkölcstelenebb húzást már nem nagyon lehetett volna 

csinálni.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: teljesen egyetért azzal, hogy szólás- és véleménynyilvánítási szabadság van 

ebben az országban, és a Facebookon Varga úr is azt tesz közzé, amit akar. Viszont a szólás- és 

véleménynyilvánítási szabadság a Képviselő-testületnek is rendelkezésre áll. Tehát ha a Képviselő-

testület ezt valamiféleképpen minősíteni szeretné, akkor a jelen előterjesztés vonatkozásában erre 

a véleménynyilvánításra most is lehetősége van. És ezt ne vonják meg a Képviselő-testülettől, ezt 

kéri nagy tisztelettel, még akkor sem, ha a Fidesz frakció van ebben többségben. Az, hogy sorozatos 

lesz-e ez vagy sem, a Czigle frakción is múlik. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban egyéb hozzászólás, kérdés nem hangzott el, Dr. Csáky András 

polgármester úr a vitát lezárja.  

Hangsúlyozza, bár az ő neve szerepel rajta, törvényi kötelezettsége az előterjesztés, elmondta ezzel 

kapcsolatban a véleményét.  

Szavazásra bocsátja a „B” határozati javaslatot azzal, hogy oda Széchenyi Márton neve kerüljön. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület tagjai közül 4-en nem vettek részt a szavazásban (Dr. 

Czinege Imre, Fehér István, László Ágnes és Magyar Károly), 8 igen és 2 nem szavazattal elfogadta 

a javaslatot és meghozta határozatát. Nemmel szavazott Földi Áron képviselő és Dr. Csáky András 

polgármester, igennel szavazott a Fidesz frakció. 
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423/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 58. § (2) bekezdésében rögzített 

hatáskörében eljárva 

 

1.) Úgy határoz, hogy a Gazdasági Bizottság személyi összetételét megváltoztatja, és 2022. 

december 16. napjától Varga István, a bizottság nem képviselő tagjának helyébe Széchenyi 

Márton urat megválasztja. 

 

2.) Megállapítja, hogy 2022. december 16-ától a 11 tagú Gazdasági Bizottság személyi összetétele 

a következő: 

1.1. elnöke: Klément György, 

1.2. tagjai:  

1.2.1. dr. Czinege Imre 

1.2.2. Fehér István 

1.2.3. dr. Ferenczi Norbert 

1.2.4. Károly Ferenc 

1.2.5. Takátsné Györe Anett 

1.2.6. Banai Benő 

1.2.7. Bobál István 

1.2.8. Magyar Pál 

1.2.9. Mészáros Péter 

1.2.10. Széchenyi Márton 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 2022. december 16. Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7195 
Dr. Czinege Imre Nem sz. 

Fehér István Nem sz. 

László Ágnes Nem sz. 
Magyar Károly Nem sz. 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Nem 

Földi Áron Nem 

Imregi Tibor Távol 
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15.) NAPIREND: Cegléd, Kőrösi út 85. szám alatti raktárhelyiség ingyenes használatba adása 

Kossuth Múzeum részére 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság megtárgyalta és javasolják elfogadásra a testületnek. 

 

László Ágnes: kérdezi, ha van itt valaki a múzeum részéről, hogy ha már két raktárhelyiség van, 

nincs-e lehetőség valamilyen formában az elraktározott emlékek, történelmi tárgyak bemutatására? 

Tehát nem a raktározásra, hanem esetleg olyan helyszínt keresni, ahol ezt meg is tudnák mutatni a 

nagyközönségnek, mert amíg porosodik, addig a közönség nem ismerheti meg a történelmet, de 

amint erre lehetőséget biztosítanak, rögtön valódi értékké fog válni, hiszen megismerhetik a múltat 

és a jövő nemzedéke is tanulhat ebből.  

 

Dr. Csáky András: köszönti az ülésen a múzeum igazgatóját. Kéri, hogy a képviselők tegyék fel 

kérdéseiket előbb. 

 

Takátsné Györe Anett: amennyire tudja, nem túl megfelelő körülmények között vannak tárolva a 

megőrzött értékek. Nem tudja, hogy ebben dönteni kell-e vagy sem, de szerette volna ügyvezető 

urat megkérni, hogy folytasson egy kis kutatómunkát, hol lenne alkalmasabb hely arra, ahol a 

hőmérséklet is megfelelő a tárolásra és nem egy beázott ingatlan, hogy ne menjenek tönkre ezek 

az értékek. Erről a testület később tudna dönteni. Hosszú évek óta halasztott feladat, ami nem 

valósult meg. Ebben kéri az ügyvezető úr segítségét.  

 

Zakar József igazgató, Kossuth Múzeum: a múzeum elsődleges célja az, hogy az ott őrzött tárgyi 

ill. dokumentációs emlékeket valamilyen úton és módon publikálja. Ez lehet írásos vagy 

megvalósulhat kiállítás formájában is. A múzeumban dolgozók elsődleges célja, hogy minél 

szélesebb körrel ismertessék meg azokat a tárgyi emlékeket, amelyek a város történetét hivatottak 

bemutatni. Természetesen ehhez fizikai adottságokkal is rendelkeznie kell az adott intézménynek. 

Számtalan olyan kiállítási ötlet, koncepció áll már rendelkezésükre (már a korábbi évek során is 

rendelkezésre álltak ezek), amelyek a bemutatás lehetőségét vázolják. Azt tudni kell, hogy a 

magyarországi közgyűjtemények 95%-a (ha nem 100%-a) azzal a gonddal küzd, hogy tárgyainak 

legalább 70%-a raktárakban található. A korábbi időszakokban volt arra lehetőség, hogy pályázati 

úton jussanak forráshoz intézmények, amelyek látványraktárakat alakítanak ki, viszont akkor még 

a közép-magyarországi régió ebből a szempontból nem volt támogatott, így ebből a Kossuth 

Múzeum sajnos kimaradt.  

Két külső raktárhelyiséggel, raktárépülettel rendelkeznek, az egyik a jelen esetben is tárgyalt, 

Külső-Kőrösi úti raktárépület, illetve van egy bérelt raktár, ahol a nagyméretű mezőgazdasági 

eszközöktől, a gépeken, bútorokon, szekereken át minden olyan tárgy kapott helyet, amely a 

múzeum épületében található raktárakban nem fér el. Sajnos a raktár körülmények nem megfelelők, 

ebben szeretné a Képviselő-testület tagjainak segítségét is kérni, hogy közösen találjanak egy 

megfelelő megoldást, helyszínt a jövőre nézve, ahol a tárgyak állagmegóvást is biztosítani tudják 

hosszú távon. Ill. a múzeum dolgozói is azon vannak, hogy olyan pályázati forrásokat, 

lehetőségeket próbáljanak meg feltérképezni, amelyek lehetővé teszik azt, hogy minél nagyobb 

számban mutassák be a gyűjteményben szereplő tárgyakat, dokumentumokat.  
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Dr. Csáky András: egy felvetése van igazgató úrhoz, hogy a kiállításra nem kerülő tárgyakkal 

kapcsolatban van-e lehetőség digitális bemutatásra, hogy a múzeum honlapján jelenjenek meg ezek 

a tárgyak és megfelelő magyarázattal, egyebekkel ez is a tárgyak megismertetését biztosítaná. 

Vannak-e ilyen irányú elképzelései az igazgató úrnak? 

 

Zakar József igazgató, Kossuth Múzeum: vannak ilyen irányú törekvéseik, ill. folyamatosan 

digitalizálják a műtárgyakat ill. dokumentumokat, ami gyakorlatilag egy kötelezettségvállalás is, 

hiszen 2024. év végéig a gyűjtemény 70%-át digitális formában is közzé kell tenni, nem teljes 

hozzáférhetőségében, természetesen az adatvédelmi szabályoknak megfelelően, viszont az a terv, 

hogy a gyűjteményekben szereplő leglátványosabb, legérdekesebb ill. legtöbb információt hordozó 

tárgyakat, dokumentumokat digitális formában közreadják a honlapjukon ill. egy országos 

adatbázison keresztül.  

 

Dr. Csáky András: megkéri a képviselőtársakat, tiszteljék meg azzal egymást, hogy odafigyelnek 

arra, amit mások mondanak, ha pedig beszélgetni szeretnének, menjenek ki a folyosóra.  

Fehér képviselő úr elhagyta az üléstermet. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem hangzott el.  

 

Szavazásra bocsátja az eredeti határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 12 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

424/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) helyt ad a Kossuth Múzeum (székhely: 2700 Cegléd, Múzeum u. 5., működési azonosító: 

TerM/VI/2587-1/2021., adószám: 15809757-1-13, képviseli: Zakar József intézményvezető) 

kérelmének és a Nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény 11. § (13) bekezdés 

alapján, valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 13. § (1) bekezdés 7. pontja alapján ingyenes használatba adja a Cegléd Város 

Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő, Cegléd belterület 5739/8 helyrajzi 

számú, természetben Cegléd, Kőrösi út 85. szám alatt található kivett telephely megnevezésű 

ingatlan területén lévő 207 m2 alapterületű raktárhelyiséget (a továbbiakban: raktárhelyiség) 

a Kossuth Múzeum néprajzi gyűjteményének nagyméretű tárgyai (bútorok, fejfák, szövőszék, 

szekerek, ökrös- és lovaskocsik stb.) és mezőgazdasági eszközei raktározásának céljára. 

 

2.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft.-t, hogy a raktárhelyiségre ingyenes használati szerződést 

kössön visszamenőleges hatállyal 2022. december 1-től határozatlan ideig. 

 

3.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft. - t, a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7196 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
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Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Fehér István Távol 
Imregi Tibor Távol 

Klément György Távol 

 

Dr. Ferenczi Norbert (ügyrend): 5 perc frakciószünetet kér.  

 

Dr. Csáky András polgármester úr szünetet rendel el. 

 

Szünet vége.  

 

 

16.) NAPIREND: Cegléd, Ipari Parkban lévő ingatlanok értékesítése  

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 16. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

testületnek az „A” határozati javaslatot. 

 

ifj. Károly Ferenc: nagyon örömteli az előterjesztés. Egy határozati javaslattal kíván élni, amelyben 

azt javasolja, hogy az ingatlanértékesítésből származó bevételt a 2023. évi költségvetésben külön 

sorra tegyék, és legalább ekkora összegben valósítsanak meg 2023-ban beruházásokat, kezeljék 

teljesen külön, ne működjék el. Hosszútávon kell gondolkodni, szerencsére az összeg bruttó 

742.052.618,- Ft. Úgy véli, ahhoz, hogy fejleszteni tudjanak, ezt nem szabad elműködni vagy 

felélni, pláne nem azt, amit ingatlan eladásból most el tudnak érni ezen napirend kapcsán. A 

javaslata az, hogy Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kifejezi azon szándékát, 

hogy ebből az ingatlanértékesítésből származó 742.052.618,- forintot egy külön soron kezelje majd 

a 2023. évi költségvetés tervezésekor, amit beruházásokra tud fordítani (nem részletezi most, hogy 

mire, energiahatékonyságra stb., de majd amikor oda jutnak, ezt meg fogják tenni).  

 

Klément György: csak megerősíteni szeretné a képviselő úr hozzászólását. Maximálisan egyetért 

ezzel, mert valóban nem 10-20 millió forintról van szó, hanem jelentős összegről. Az 

önkormányzat a valódi vagyongazdálkodás útjára léphet, nem felélné, hanem értéket hozna létre 

ebből, illetve olyan ingatlanokat és egyebeket vásárolhat, amelyre szükség lehet. Volt erre példa a 

belvárosban is, az Árpád utcán, illetve a piac parkolási lehetőségének megoldásaként szóba jött 

ingatlanok. Ha van elkülönítve pénz, akkor sokkal könnyebben lehet ezekben gondolkodni.  

 

Fehér István: elhangzott, hogy fordítsák beruházásokra. Kérdezi az előterjesztőt, hogy ebbe 

beleértendőek-e az energiatakarékossági intézkedési terven szereplő beruházások is? 

 

Dr. Csáky András: örül, hogy megváltozott a vélemény. Emlékezteti a Képviselő-testületet, hogy 
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korábban volt egy olyan kérése, hogy az ingatlaneladásból származó bevételeket 

energiaracionalizálási beruházásokra fordítsák, amit a Fidesz frakció akkor leszavazott, de ezek 

szerint hála Istennek megváltozott ezzel kapcsolatban a véleményük. 

 

Dr. Ferenczi Norbert: nem változott meg teljesen a véleményük, mert hagyták, hogy a Városháza 

tetejét is felújítsák, a padlás pedig nem fűtik, de ha akkor azt megszavazzák, akkor az a beruházás 

sem megy végbe, és például a futókörök sem mennének végbe, ha minden ingatlanértékesítést arra 

kellene fordítani, úgyhogy ebben csak egy finom egyensúlyt szeretnének elérni, és nem 

hatásvadásznak lenni, mint ahogy ez már sokszor elhangzott ma, hogy mindent az 

energiaracionalizálásra fordítsanak, hiszen mindent nem lehet.  

 

Dr. Csáky András: ez nem egy hatásvadász hozzászólás volt 

 

Takátsné Györe Anett: egyezik a véleménye Ferenczi képviselő úréval, Károly képviselő úr 

javaslata szerint beruházásokról van szó, ami magában foglal mindenféle beruházást, nemcsak az 

energiahatékonysági intézkedéseket. Eddig is egyetértettek polgármester úrral, most már a tél 

közepében, lassan a vége felé közeledve sincs nagyon prioritási listájuk, hogy milyen 

beruházásokat kellene végrehajtani, így már nagyon várják az elkészült anyagokat, hogy 

tulajdonképpen miknek kellene, vagy kellett volna már megvalósulniuk.  

 

Dr. Csáky András: valóban már évtizedek óta meg kellett volna valósulniuk bizonyos dolgoknak, 

ha az uniós forrásokat akkor arra fordította volna az ország, amire kellett volna, akkor ez sokkal 

könnyeb helyzetet teremtett volna. 

 

ifj. Károly Ferenc: akkor hatásvadászként megismételné, amit elmondott, hogy mindenki számára 

egyértelmű legyen: Cegléd Város Képviselő-testülete kifejezi azon szándékát, hogy ebből a 

konkrét ingatlanértékesítésből származó bevételt, amelynek összege bruttó 742.052.618,- Ft külön 

soron kezeli a 2023. évi költségvetés tervezésekor (kvázi félreteszi), és ebből legalább ekkora 

összegben valósítanak meg beruházásokat 2023-ban. Nem mondta, hogy milyen beruházásokat, 

azt mondta, hogy beruházásokat. 

 

Dr. Csáky András: módosító javaslat érkezett az „A” határozati javaslathoz, ezzel együtt teszi fel 

szavazásra az előterjesztést.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: egy külön határozati javaslat lett megfogalmazva. 

 

Dr. Csáky András: az „A”-hoz tette a javaslatot a képviselő úr.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a fentiek szerint módosított „A” határozati javaslatot és megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

425/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) értékesíti Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő  
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- Cegléd, belterület 1651/59 hrsz-ú, 108727 m2 nagyságú ingatlan megosztása során keletkező, 

1651/66 hrsz-ú 44439 m2 területű, „kivett ipartelep” megnevezésű,  

- a Cegléd belterület 1650/7 hrsz-ú, 13402 m2 területű ingatlan megosztása során keletkező 

1650/13 hrsz-ú, 6885 m2 területű, „kivett beépítetlen terület” és a 1650/14 hrsz-ú, 6517 m2 

területű, „kivett beépítetlen terület” – melyek ingatlan-nyilvántartásban történő bejegyzése 

folyamatban van - megnevezésű, és  

- a 1650/8 hrsz-ú, 9999 m2 területű, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, a valóságban 

az Ipari Parkban található ingatlanokat  

az Infineon Technologies Cegléd Kft. (2700 Cegléd, Ipartelepi út 3., adószám: 12196214-2-

44) pályázó részére 584.293.400,- Ft + ÁFA (bruttó: 742.052.618,- Ft) vételáron, 

 

2.) kifejezi azon szándékát, hogy az 1. pontban hivatkozott ingatlanértékesítésből származó 

bevételt (bruttó: 742.052.618,- Ft) külön soron kezeli a 2023. évi költségvetés tervezésekor, és 

legalább ekkora összegben beruházásokat valósít meg 2023. évben.  

 

3.) felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés és a kapcsolódó dokumentumok 

aláírására, 

 

4.) utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7197 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Imregi Tibor Távol 
 

17.) NAPIREND: Cegléd 0825/288 hrsz-ú ingatlan értékesítése 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 17. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „A” határozati javaslatot. 

 

Klément György: bizottsági ülésen az „A” határozati javaslatot támogatták, azt is szavazták meg, 

de már akkor kérték a hivatalt, hogy tegyék egyértelművé, hogy ezzel az útszakasz vagy terület 

értékesítéssel senki más nem sérül, tehát gyakorlatilag minden további nélkül értékesíthetik, tehát 

a „C” határozati javaslatot javasolja elfogadásra.  

 

Dr. Csáky András: tehát a Fidesz frakció a „C” határozati javaslatot javasolja elfogadásra, tehát 
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hogy értékesítik ifj. Makula Ferenc részére ezt az ingatlant, tekintettel arra, hogy más számára ez 

nem okoz érdeksérelmet. Elfogadja ezt, de azért írta az „A” határozati javaslatot, nehogy az a 

támadás érje utólag, hogy nem akarják versenyeztetni a dolgot. Elfogadja azt, hogy a „C”-ről 

szavazzanak.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további hozzászólás, kérdés nem volt.  

Szavazásra bocsátja a „C” határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 11 igen 

szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot és meghozta határozatát. 

 

426/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) értékesíti a Cegléd, külterület 0825/288 hrsz-ú, 589 m2 nagyságú, „kivett saját használatú út” 

megnevezésű ingatlant versenyeztetési eljárás lefolytatása nélkül ifj. Makula Ferenc ceglédi 

lakos részére az értékbecslő által megállapított nettó 1.060.000,-Ft+Áfa (bruttó: 1.346.200,-

Ft) vételáron. 

 

2.) Meghatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés és ahhoz kapcsolódó dokumentumok 

aláírására. 

 

3.) Utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7198 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Dr. Czinege Imre Tart. 
Földi Áron Tart. 

Magyar Károly Tart. 

Imregi Tibor Távol 

 

18.) NAPIREND: Cegléd, belterület 5396/67 és 5396/68 hrsz-ú ingatlanok értékesítése 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester  

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 18. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság, megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

testületnek.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát.  
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427/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) értékesíti Cegléd Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonában lévő, Cegléd, belterületi, 

„kivett beépítetlen terület” megnevezésű, a valóságban a Szellő utcában található ingatlanokat 

a táblázatban felsorolt pályázók részére a megjelölt vételárakon: 
 

Helyrajzi 

szám 

ingatlan 

méret 

(m2) 

Nyertes pályázó 

neve 

Nyertes pályázó címe Vételár (Ft) 

5396/67 720 Volák Attila és 

Kiss Viktória Éva 

2230 Gyömrő, Dobó u. 14. 5.100.000,-Ft 

5396/68 720 Makula Dzsenifer      2700 Cegléd, Csengeri szél 84.                     3.000.000,-Ft 

 

2.) felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződések és a kapcsolódó dokumentumok 

aláírására, 

3.) utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7199 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Imregi Tibor Távol 

 

 

19.) NAPIREND: Cegléd, 8319 hrsz, ingatlanrész értékesítése 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 19. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság tárgyalta az „A” határozati javaslatot 

ajánlja elfogadásra a testületnek.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt.  

Szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 
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428/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) hozzájárul, a Cegléd, belterület 8319 helyrajzi számú, 531 m2 térmértékű, „kivett lakóház, 

udvar” megnevezésű ingatlan megosztásához, 220 m2 nagyságú ingatlanrész kialakításához a 

KISHOLD Földmérő Bt. által készített megosztási vázrajz alapján, 

2.) értékesíti versenyeztetési eljárás lefolytatása nélkül Cegléd Város Önkormányzat kizárólagos 

tulajdonát képező Cegléd, belterület 8319 helyrajzi számú, 531 m2 térmértékű ingatlanból 220 

m2 nagyságú ingatlanrészt a telekmegosztási eljárást követően Kuszka Lászlóné ceglédi lakos 

részére 600.000.-Ft+Áfa (bruttó: 762.000.-Ft) vételáron, 

3.) meghatalmazza a Polgármestert az adásvételi szerződés és ahhoz kapcsolódó dokumentumok 

aláírására, 

4.) utasítja a VÁRVAG Nonprofit Kft-t a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
 

# 7200 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Imregi Tibor Távol 

 

20.) NAPIREND: A ceglédi általános iskolák felvételi körzethatárainak véleményezése 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 20. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság tárgyalta és javasolja elfogadásra a 

testületnek.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

 429/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

1.) a Ceglédi Tankerületi Központ 2022. november 24-én kelt, TK/120/01051-57/2022. számú 

megkeresésére válaszolva kijelenti, hogy változtatás nélkül elfogadja a 2022/2023. tanévre 

meghatározott általános iskolai felvételi körzethatárokat. 
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2.) a nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról 

szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 24. § (1) bekezdésében foglalt rendelkezésekre való 

hivatkozással közli a településen lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel rendelkező 

hátrányos helyzetű tanulók számát, intézményi és tagintézményi bontásban: 

Ssz. Intézmény neve: Címe 
Hátrányos 

helyzetű 

Halmozottan 

hátrányos h. 
Összesen 

 2.1 Ceglédi Táncsics Mihály Általános 

Iskola 

2700 Cegléd, 

Eötvös tér 8. 
59 6 65 

 2.1.1 Ceglédi Táncsics Mihály Általános 

Iskola Külső-Budai Úti Telephelye 

2700 Cegléd, 

Külső-Budai út 2. 
13 0 13 

 2.2 Várkonyi István Általános Iskola 2700 Cegléd, 

Széchenyi út 14/d 
89 7 96 

 2.3 Örkényi Úti Általános Iskola 2700 Cegléd, 

Ugyer 12. dűlő 6. 
58 18 76 

 2.4 Ceglédi Református Általános 

Iskola és Óvoda 

2700 Cegléd, 

Szabadság tér 4. 
13 1 14 

 2.5 Szent Kereszt Katolikus Általános 

Iskola 

2700 Cegléd, 

Pesti út 2-4. 
24 3 27 

 2.6 Losontzi István EGYMI 2700 Cegléd, 

Buzogány u. 23.  
64 11 75 

 

3.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7201 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Imregi Tibor Távol 

 

21.) NAPIREND: A III. számú házi gyermekorvosi körzet feladat- ellátási szerződésének 

módosítása – asszisztens személyében történt változás miatt 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 21. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Humán Bizottság és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági 

Bizottság tárgyalta és javasolják elfogadásra a testületnek.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt.  

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 



44 

430/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Helyt ad dr. Iacovides Petros, a PANAKEIA Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője 

(székhely: 2700 Cegléd, Szolnoki út 71. 1/10.), mint személyes ellátásra kötelezett házi 

gyermekorvos kérelmének az asszisztens személyére vonatkozóan. Ennek megfelelően 

felülvizsgálja és módosítja - a 223/2019. (VIII. 2.) ÖK. határozat alapján - a ceglédi TEK III. 

számú (FIN kód: 130095136) házi gyermekorvosi körzet működtetésére a 2019. augusztus 7-

én létrejött és 2020. október 2 napján módosított praxisjogos feladat-ellátási szerződést az 

alkalmazott új szakdolgozó adataival. 

 

2.) Felhatalmazza a Polgármestert az 1. pontban hivatkozott feltételek és a hatályos jogszabályok 

szerint módosított praxisjogos feladat-ellátási szerződés megkötésére, valamint az ezekkel 

kapcsolatos dokumentumok aláírására. 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye 

meg! 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7202 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Imregi Tibor Távol 

 

22.) NAPIREND: Egészségügyi alapellátás szolgáltatóinak rezsi-támogatásáról 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 22. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: a Gazdasági Bizottság és a Humán Bizottság nem javasolja elfogadásra az 

eredeti határozati javaslatot, de a Gazdasági Bizottság ülésén elhangzott egy módosítás, és a Jogi, 

Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság ülésén tovább módosították úgy, hogy „1.) Nem változtat 

2023. június 30-ig a Cegléd, Kossuth F. u. 17. (Kárpáti Aurél u. 9.) szám alatti rendelőkben működő 

egészségügyi alapellátó szolgáltatók 2022-re megállapított és kiszámlázott közüzemi átalánydíjain. 

A 2022-es közüzemi elszámoló számlák ismeretében a különbözet elszámolásának kérdését - 

annak átterhelését megelőzően – júniusi ülésén megtárgyalja.” 

 

Dr. Ferenczi Norbert: az előző Képviselő-testületi ülésre jött be egyéni kérelemre az az 
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előterjesztés, hogy a Kossuth Ferenc utcában található orvosi rendelővel kapcsolatban nyújtsanak 

kompenzációt, méghozzá olyan módon, hogy tegyenek kvázi ársapkát az átszámlázott díjak 

vonatkozásában. A Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság ülésére forrott ki az a javaslat, 

aminek lényege az, hogy ez az egyetlen olyan rendelő, ahol a számla közvetlenül az 

önkormányzathoz érkezik. Az összes többi rendelő vonatkozásában a számlát vagy a bérlő 

alapfeladatot ellátó, vagy a tulajdonos alapfeladatot ellátó kapja. Az akkori testületi ülésen az volt 

a közös álláspontjuk, hogy ne csak a kérelmezőnek adjanak támogatást, hanem mindenkinek 

általánosan, és ne emeljék ki a kérelmezőt, mert akkor diszkriminálnának.  

Az előttük lévő, és a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság ülésére kiforrott előterjesztés olyan 

módon oldja ezt meg, hogy azt a kategóriát, amelyiknél közvetlenül az önkormányzathoz érkeznek 

a számlák, úgy kezeli, hogy befagyasztja, tehát a tavalyi évi átalánydíjat alkalmazza egészen június 

30-ig, és az elszámoló számlakor térnek vissza arra, hogy ebből az elszámoló számlából mennyi 

kerül átszámlázásra majd az adott alapfeladatot ellátó orvosnak. 

A másik kategóriát a következő arab pont kezeli, annak lényege, hogy egy pályázat kerül majd 

kiírásra, és azok az alapfeladatot ellátó orvosok, rendelőt üzemeltetők tudnak majd pályázatot 

benyújtani, akiket természetesen ugyanúgy érint a megemelkedett gázár.  

 

Dr. Csáky András: ezt azzal egészíti ki, hogy igyekeznek addig beszerezni azokat az adatokat, hogy 

miután két ügyelet működik egy helyen (a városi ill. a körzeti ügyelet), a különböző települések az 

ügyeleti szolgáltatáshoz milyen módon járulnak hozzá. Egy önkormányzat esetében az ezzel 

kapcsolatos szerződést már megkapta, tehát ez is árnyalja a képet. 

 

Dr. Czinege Imre: két különböző dologról beszélnek. Cegléd városnak van egy ügyeleti szolgálata. 

A Fidesz a parlamentben átverte az egészségügyi törvényt, fontos dolgokról döntött, amit maga is 

támogat, de legalább három témában nem vette figyelembe a Magyar Orvosi Kamara 

köztestületének véleményét. Az egyik ilyen például az ügyelet, a másik az alapellátás. Azt kéri, 

miután az eddig Cegléden jól működött ügyeleti szolgálat július 1-jével úgyis megszűnik, 

méltányolják a képviselők az ügyeleti szolgálat vezetőjének azt a kérését, hogy a különbözethez 

támogatást adjanak. A Magyar Orvosi Kamaránál sorban gyűlnek azok a papírok, amelyek arról 

szólnak, hogy az alapellátás orvosai fel fogják mondani a szerződést, mert nem tudják kifizetni a 

megemelkedett rezsiszámlákat. Elhiszi, hogy a képviselőknek nem számít az, hogy van egy 

100.000 lakosú község, ahol a jövőben egyetlen orvos fog ügyelni, valamint egy mentőtiszt és egy 

kiterjesztett hatáskörű nővér, akinek a beosztásáról neki fogalma sincs. Kéri, legyen annyi bátorság 

a képviselőkben, hogy a központi akarattal szemben hozzanak egy olyan méltányossági döntést, 

hogy tiszteljék meg azt az orvostársadalmat, amelyik hosszú időn keresztül sok ezer ember 

egészségügyi szolgálatát végezte ügyeleti időben. Sok ostoba célra adott az önkormányzat pénzt, 

ezeket nem kívánja felsorolni. Úgy gondolja, az épületet tekintve (és Ferenczi frakcióvezető úrnak  

mondja), ha megnézik a számlát (fejből mondja, ezért néhány tized eltérés lehetséges), a rezsi 

emelkedésének nagyon nagy kárvallottja az ügyeleti szolgálat. Emlékei szerint 50 egész valahány 

század százalékot költ, a többiek pedig kisebb számban. Idáig még az alapellátás önkormányzati 

feladat. 

Tehát arra kéri a jelenlévőket, támogassák azt a kérést, hogy a különbséget adják meg, mert ez a 

munka, amit elvégeztek, megérdemli ezt.  

 

Dr. Csáky András: nem szívesen korrigálja a kolléga hozzászólását, de ezek szerint nem 

fogalmaztak világosan azzal kapcsolatban, hogy egy pályázati lehetőséget biztosítanak majd a rezsi 

különbségre. Tudnia kell mindenkinek, hogy a finanszírozási jogszabály értelmében jelenleg is 
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ügyeletenként 580.000,- Ft jár havonta, tehát kérdéses, hogy ez kevés-e vagy sem, ezt majd a 

számlák áttekintésekor látják. Ezért szól a határozati javaslat úgy, hogy az elszámolás végén 

döntsenek majd erről, illetve egy olyan pályázati keretet határoznak meg,  hogy ha valóban a 

benyújtott számlák alapján egyértelművé válik, hogy az ügyelet működtetésére szolgáló központi 

forrás nem elég.  

Az orvosi kamara kifogása ismeretei szerint alapvetően a vezényelhetőséggel kapcsolatban merült 

fel. Az, hogy az ügyeleti szolgálatot át kell alakítani, már nagyon régóta napirenden volt, 

függetlenül attól, hogy ki volt kormányon, mindenkor voltak kezdeményezések arra, hogy a 

mentők alá rakják be az ügyeleti szolgálatot, a vezényelhetőség, a humánerőforrás-gazdálkodással 

kapcsolatban is. Annak idején, az első Orbán-kormány idején, amikor Gógl Árpád volt a miniszter 

akkor is úgy volt, hogy Cegléd átáll erre a metódusra, annak idején a testület döntött úgy, hogy a 

mentők melletti területet átadja ingyen és bérmentve, hogy ott az ügyeleti szolgálat komplexen 

kialakításra kerüljön.  

Úgy gondolja, azoknak a kritériumoknak, amit a képviselő úr megfogalmazott, ez megfelel, kezeli 

ez az előterjesztés.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: már meg is osztotta a közösségi médiában, úgyhogy megnyugodhat a 

képviselő úr, hogy támogatják a rezsit, erről szól az első határozati javaslat is, de még nem tudják 

a konkrét összeget, mert az elszámoló számla nem jött be, tehát nincs mire kötelezettséget vállalni. 

Akkor tudnák ezt a támogatást csengő forintban, most biztosítani, ha az elszámoló számla már bent 

lenne. Az összeg nélkül nem tudnak rá kötelezettséget vállalni. Csak akkor tudnak rá visszatérni, 

ha bejön az elszámoló számla. Annak taktikáját kellett kidolgozni, hogy hogyan adnak helyt az 

ügyelet vezetőjétől bejövő javaslatnak, és csak ilyen módon tudnak helyt adni, és úgy tudják 

biztosítani a diszkriminációmentes támogatást, ha ezt kiterjesztik a többi orvosra is. Úgy véli, a 

képviselő úr kérése a többi orvosra (fogorvosra, gyerekorvosra, háziorvosra) is vonatkozik, még 

meg is oszthatja ezt a bejegyzést a képviselő úr a közösségi médiában.  

 

Dr. Csáky András: konkretizálják, hogy miről beszélnek most. Úgy szól a határozati javaslat, hogy 

„1.) Nem változtat 2023. június 30-ig a Cegléd, Kossuth F. u. 17. (Kárpáti Aurél u. 9.) szám alatti 

rendelőkben működő egészségügyi alapellátó szolgáltatók 2022-re megállapított és kiszámlázott 

közüzemi átalánydíjain. A 2022-es közüzemi elszámoló számlák ismeretében a különbözet 

elszámolásának kérdését - annak átterhelését megelőzően – júniusi ülésén megtárgyalja.” Tehát 

visszakerül a testület elé. „2.) Pályázati keretet képez 2023. évi költségvetésében az 1. pont hatálya 

alá nem tartozó, területi ellátási kötelezettséggel egészségügyi alapellátási feladatot ellátó 

szolgáltatók 2023 évi rezsi kiadásainak támogatására, melynek odaítéléséről a Gazdasági Bizottság 

átruházott hatáskörben dönt.” 

 

Dr. Czinege Imre: számára elég és elfogadja, ha egy elvi megállapodást adnak. Nem azt akarta 

mondani, hogy konkrét összeget adjanak. A pályázattal kapcsolatban szkeptikus, de várják meg a 

majdani, magasabb szintű döntéseket, amelyek a miniszteri rendeletben meg lesznek fogalmazva.  

 

Kónya Ágnes: főorvos úrnak azt szeretné mondani a politikai rémhírterjesztésre,  hangulatkeltésre 

(egy orvos, egy mentős, egy nővér), hogy volt egy megbeszélésen Csiszár főorvos úrral, ahol ő 

kifejezetten pozitívan nyilatkozott az ügyeleti rendszer átszervezéséről, és amíg nem történik 

semmi, úgy véli, ez felelőtlenség. 

 

Dr. Csáky András: úgy gondolja, megfelelően kell tájékozódni. Amiket Czinege képviselő úr 
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mondott, azok a szakma és a Kormányzat részéről megjelent javaslatok. Tudni kell, hogy az 

ügyeleti szolgálat, az alapellátás kényszerpályán van, rövid időn belül nagy gondok lesznek, ha a 

korfát megnézik. Nem rémhírterjesztésről van szó, hanem a különböző lehetőségek felsorolásáról, 

amit maga a szakma is ismertetett.  

Úgy gondolja, kitárgyalták a napirendet.  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a módosított határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

431/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – az egészségügyi alapellátásról szóló 

2015. évi CXXIII. törvény 5. § (1) bekezdés a) - c) pontjaiban rögzített feladatkörében eljárva úgy 

határoz, hogy 

1.) Nem változtat 2023. június 30-ig a Cegléd, Kossuth F. u. 17. (Kárpáti Aurél u. 9.) szám 

alatti rendelőkben működő egészségügyi alapellátó szolgáltatók 2022-re megállapított és 

kiszámlázott közüzemi átalánydíjain. A 2022-es közüzemi elszámoló számlák 

ismeretében a különbözet elszámolásának kérdését - annak átterhelését megelőzően – 

júniusi ülésén megtárgyalja. 

2.) Pályázati keretet képez 2023. évi költségvetésében az 1. pont hatálya alá nem tartozó, területi 

ellátási kötelezettséggel egészségügyi alapellátási feladatot ellátó szolgáltatók 2023 évi rezsi 

kiadásainak támogatására, melynek odaítéléséről a Gazdasági Bizottság átruházott 

hatáskörben dönt. 

3.) Felhatalmazza a Polgármestert a Kossuth F. u. 17. szám alatti rendelők közüzemi költségeinek 

(rezsi) viseléséről szóló 1. melléklet szerinti szerződés megkötésére, az 1. pontban rögzített 

feltételekkel. 

4.) Felkéri a Jegyzőt, hogy a Cegléd Város Önkormányzata bizottságai által kezelt pályázati 

támogatási keretek felhasználásának szabályairól szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

alkalmával gondoskodjon a 2. pontban hivatkozott pályázati keret beépítéséről, 

részletszabályainak szakmai előkészítéséről. 

5.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye 

meg! 

 

Határidő az 1., 3. és 5. pontokban: azonnal Felelős: dr. Csáky András polgármester 

a 2. pontban: 2023. február 15. 

a 4. pontban: 2023. január 26. 

 
# 7203 
Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 
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Tarr Felicián Igen 

Imregi Tibor Távol 

 

 

23.) NAPIREND: Elővásárlási jog gyakorlása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 23. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja a 

testületnek az „A” határozati javaslatot, tehát hogy nem élnek az elővásárlási joggal. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja az „A” határozati javaslatot és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 

egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

432/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nyilatkozik arról, hogy nem él elővásárlási jogával a Cegléd 2738/N hrsz-ú, 12 m2 területű, 

egyéb épület megnevezésű, a 2738/P hrsz-ú, 23 m2 területű, egyéb épület megnevezésű és a 

2738/J hrsz-ú, 22 m2 területű, egyéb épület megnevezésű, a valóságban Cegléd Rákóczi út 18-

20. szám alatt található épületek adásvétele kapcsán. 

 

2.) Felhatalmazza a polgármestert a nyilatkozat aláírására. 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt, hogy a döntésnek megfelelően a szükséges 

intézkedéseket megtegye.  

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

 
# 7204 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Imregi Tibor Távol 
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24.) NAPIREND: A 2023. I. félévi munkaterv elfogadása 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 24. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést mind a négy állandó bizottság megtárgyalta és elfogadásra 

javasolják azt a testületnek  

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 

igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

433/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Megállapítja Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. I. félévre vonatkozó 

munkatervét, a határozat elválaszthatatlan mellékletében foglaltak szerint. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 

Melléklet 
Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. I. félévi 

M U N K A T E R V E 

Január 26. 

1. Beszámoló a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi működéséről 

Felelős, előterjesztő: Jegyző {Mötv. 81. § (3) bekezdés f) pontja} 

2. Cselekvési terv az energiahatékonysági menedzsmenttervek végrehajtására 
Felelős: intézményvezetők, cégvezetők, irodavezetők 

Előterjesztő: Polgármester {372/2022. (XI. 24.) Ök. határozat} 

3/A. Cegléd Város Önkormányzata bizottságai által kezelt pályázati támogatási keretek 

felhasználásának szabályairól szóló önkormányzati rendelet átfogó felülvizsgálata 

Felelős: Beruházási és Közbiztonsági Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {320/2022. (X. 20.) Ök. határozat} 

3/B. A közterületek használatának rendjéről és feltételeiről szóló önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata 

Felelős: Beruházási és Közbiztonsági Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {381/2022. (XI. 24.) Ök. határozat} 
4. Cegléd Város Önkormányzata 100 %-os tulajdonában lévő gazdálkodó szervezetek vezető 

tisztségviselői megbízási díja, illetve munkabére 2023 évi mértékének megállapítása 
Felelős: Hatósági Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {89-91/2022. (III. 24.) Ök. határozatok és 

127-129/2022. (III. 24.) Ök. határozatok} 

5. A Ceglédi Hírmondó megjelentetésének pályázat útján való kiszervezése 
Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {359/2022. (XI. 4.) Ök. határozat} 
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6. Intézményi Energiahatékonysági Menedzsmenttervek felülvizsgálata – a gázfogyasztás 25 %-

os csökkentése érdekében 
Felelős: Beruházási és Közbiztonsági Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {359/2022. (XI. 4.) Ök. határozat} 
7. Aktualitások 

 

Február 15. (szerda) 

1. Cegléd Város Önkormányzatának pénzügyi helyzete – 2022. IV. negyedév 

Felelős: Pénzügyi Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester 

2. Cegléd Város Önkormányzata bizottságainak beszámolója pályázati támogatási keretek 2022. évi 

felhasználásáról 

Felelős: a Beruházási és Közbiztonsági Iroda vezetője 

Előterjesztő: CVÖ Képviselő-testülete bizottságai {11/2011. (III. 31.) önkormányzati rendelet 14. §} 

3. Cegléd Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetése 

Felelős: Jegyző és a Pénzügyi Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester (2011. évi CXCV. törvény 24. §) 
4. Beszámoló CVÖ Energiahatékonysági Menedzsmentterve fogyasztási és díjfizetési adatairól 

Felelős, előterjesztő: Polgármester {354/2022. (XI. 4.) Ök. határozat} 

5. Előterjesztés az okos közvilágítás bevezetéséről 
Felelős: Beruházási és Közbiztonsági Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {359/2022. (XI. 4.) Ök. határozat} 
6. Cegléd Város Önkormányzata három évre prognosztizálható saját bevételeinek és fizetési 

kötelezettségeinek meghatározása 

Felelős: a Pénzügyi Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester (2011. évi CXCV. törvény 29/A. §) 

7. Az önkormányzati képviselőnek, a bizottsági elnöknek és tagnak járó tiszteletdíjról és 

természetbeni juttatásról szóló 5/2015. (III. 1.) önkormányzat rendelet felülvizsgálata 

Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {204/2022. (V. 19.) Ök. határozat} 
8. Megállapodás-tervezet CVÖ és a CVSE közt a Gál József Sportcsarnok, a Széchenyi Úti Óvoda 

Deák Utcai Tagóvodája, valamint a BÖVI Deák Utcai Bölcsőde fűtésének a termálkút 

használatával történő megoldásának feltételeiről 

Felelős, előterjesztő: Polgármester {323/2022. (X. 20.) Ök. határozat, 

385/2022. (XI. 24.) Ök. határozat} 

9. A Gál József Sportcsarnok működtetésének részleges kiszervezése 
Felelős: Beruházási és Közbiztonsági Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {359/2022. (XI. 4.) Ök. határozat} 
10. Városi kitüntetés adományozása – Gubody Ferenc Díj 

 Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {12/1998. (VII. 10.) Ök. rendelet} 
11. A Polgármester 2023. évi szabadság ütemtervének jóváhagyása 

 Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {2011. évi CXCIX. törvény 225/C. §} 

 

12. Balatonszárszó tábor ügye 
 Felelős: Polgármester 

 Előterjesztő: Polgármester 
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13. Aktualitások 

 

Március 23. 

1. A Bölcsődei és Védőnői Igazgatósát átszervezése 

Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {Az egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény és 

más egészségügyi tárgyú jogszabályok módosítása függvényében} 

2. A bölcsődei ellátás gondozási térítési díja – szolgáltatási önköltség megállapítása 
Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {1997. évi XXXI. törvény 147. § (2) bekezdése} 

3. Egyes költségvetési szervek esetében a betöltetlen létszámhelyek zárolásáról szóló 358/2022. 

(XI. 4.) Ök. határozat felülvizsgálatáról 

Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester 
4. Az óvodai beiratkozás módjának, időpontjának, éves nyitvatartási idejének meghatározása a 

2023/2024. nevelési évre 

 Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés b) pontja} 
5. Nyári napközis tábor megszervezése 

Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {Gyvt. 41. § (1) és (2) bekezdése} 
6. A 2023. évi közművelődési szolgáltatási terv jóváhagyása 

 Felelős: Kossuth Művelődési Központ Nonprofit Közhasznú Kft. ügyvezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {20/2018. (VII. 9.) EMMI rendelet 3. § (5) bekezdése} 
7. A 2022. évi közbeszerzési terv elfogadása 

 Felelős: Beruházási és Közbiztonsági Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {2015. évi CXLIII. törvény 42. § (1) bekezdése} 
8. A Kossuth Múzeum 2021. évi szakmai beszámolója és 2023. évi munkaterve 

Felelős: Kossuth Múzeum igazgatója 

Előterjesztő: Polgármester {1997. évi CXL. 50. § (2) bekezdés a) pontja} 
9. A Ceglédi Városi Könyvtár 2022. évi szakmai beszámolója és 2023. évi munkaterve 

Felelős: Ceglédi Városi Könyvtár igazgatója 

Előterjesztő: Polgármester {1997. évi CXL. 50. § (2) bekezdés a) pontja} 
10. A lakások és helyiségek bérletéről szóló 23/2009. (V. 28.) KT. rendelet átfogó felülvizsgálata 

Felelős: VÁRVAG Nonprofit Kft. ügyvezetője és a Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Jegyző {400/2022. (XI. 24.) Ök. határozat} 
11. Aktualitások 

 

Április 20. 

1. A Ceglédi Rendőrkapitányság Vezetőjének beszámolója a közbiztonság 2022. évi helyzetéről 

 Felelős: a Ceglédi Rendőrkapitányság vezetője  

 Előterjesztő: Polgármester {1994. évi XXXIV. törvény 8. § (4) bekezdése} 
2. Szociális szolgáltató szervezetek beszámolója 2022. évi szakmai tevékenységükről (IRMÁK 

Nonprofit Kft., Magyar Máltai Szeretetszolgálat, Magyar Vöröskereszt P.M. Szervezete, SOS 

Gyermekfalu Magyarországi Alapítványa, Baptista Tevékeny Szeretet Misszió) 

 Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {Feladat-ellátási szerződésük alapján} 

3. Az óvodák 2023/2024 nevelési év alkalmazotti beiskolázási tervének megtárgyalása 

Felelős: óvodavezetők 
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Előterjesztő: Polgármester {277/1997. (XII. 22.) Korm. rendelet} 

4. Köznevelési intézmények nyári karbantartási, felújítási munkálatai 

 Felelős: VÁRVAG Nonprofit Kft. ügyvezetője, Pénzügyi Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester 

5. Aktualitások 

 

Május 18. 

1. Cegléd Város Önkormányzatának pénzügyi helyzete – 2023/I. negyedév 

Felelős: a Pénzügyi Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester 

2. I. Zárszámadás – előterjesztés Cegléd Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének 

végrehajtásáról 

II. Beszámoló a 2022. évi belső kontrollrendszer működtetéséről 

Felelős: a Pénzügyi Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {2011. évi CXCV. törvény 91. § (1) bekezdése} 
3. Összefoglaló jelentés az önkormányzat 2022. évi belső ellenőrzéséről 

 Felelős: Ceglédi KÖH belső ellenőrök 

4. Az önkormányzati gazdálkodó szervezetek 2022. évi mérlegbeszámolója 

 Felelős: a társaságok ügyvezetői 

 Előterjesztő: Polgármester (2000. évi C. törvény 4. §) 
5. Az önkormányzati gazdálkodó szervezetek 2023/I. negyedévi adatszolgáltatása 

 Felelős: gazdasági társaságok ügyvezetői 

 Előterjesztő: Polgármester {267/2009. (X. 21.) Ök. határozat} 
6. Átfogó értékelés a gyermekvédelmi és gyámügyi feladatok 2022. évi teljesítéséről 

 Felelős: az ágazati intézményvezetők és a Szervezési Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Jegyző {1997. évi XXXI. törvény 96. § (6) bekezdése} 
7. Városi kitüntetés adományozása – Cegléd Város Pedagógiai Díja 

 Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {38/2003. (XII. 31.) Ök. rendelet 2. § (5) bekezdése} 
8. Városi kitüntetés adományozása – Cegléd Város Egészségügyéért Szakmai Elismerés 

 Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {38/2003. (XII. 31.) Ök. rendelet 6. §} 
9. Csatlakozás a 2024. évi Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez 

 Felelős: a Szervezési Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {51/2007. (III. 26.) Korm. rendelet 18-20. §} 
10. Pest Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Cegléd Katasztrófavédelmi Kirendeltség Cegléd 

Hivatásos Tűzoltóság 2022. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló 

 Felelős: a Cegléd Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság vezetője  

Előterjesztő: Polgármester {1996. évi XXXI. törvény 30. § (5) bekezdése} 

11. Aktualitások 

 

Június 22. 

1. Városi kitüntetés adományozása – Cegléd Város Díszpolgára 

 Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {3/1993. (I. 29.) Ök. rendelet} 

2. A 2023 év Köztisztviselője kitüntetés adományozása 

 Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Jegyző {5/2015. (V. 29.) önkormányzati rendelet 14. §} 

3. Az óvodai csoportok és a maximális csoportlétszám engedélyezése a 2023/2024 nevelési évre 
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 Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

 Előterjesztő: Polgármester {2011. évi CXC. törvény 8. § (1) bekezdése} 

4. Magánrendelőben működő alapellátó egészségügyi szolgáltatók támogatása 

Felelős: Szervezési Iroda vezetője 

Előterjesztő: Polgármester {109/2021. (X. 21.) Ök. határozat} 

5. A Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata 

Felelős: esélyegyenlőségi referens 

Előterjesztő: Polgármester {2003. évi CXXV. törvény 31. § (4) bekezdése} 

6. Tájékoztatás „Ceglédi Mindennapi Kenyerünk” Mezőgazdasági Szociális Szövetkezet 2022. évi 

működéséről, vagyoni, pénzügyi és jövedelmi helyzetéről 

 Felelős: Hatósági és Igazgatási Iroda 

 Előterjesztő: Polgármester (2000. évi C. törvény 4. §) 
7. Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. II. félévi munkaterve 

 Felelős: Jegyző 

 Előterjesztő: Polgármester {32/2014. (XII. 23.) Ör. 18. §} 

8. Aktualitások 
 

# 7205 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 
ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Imregi Tibor Távol 

 

25.) NAPIREND: Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 25. sz. melléklete. 

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

434/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Elfogadja Cegléd Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 2022. november 24-i rendes 

ülésnapon, illetve a korábban hozott, de még nem teljesített határozatainak végrehajtásáról 

szóló beszámolót. 

2.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 
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# 7206 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 
Tarr Felicián Igen 

Imregi Tibor Távol 

 

26.) NAPIREND: Javaslat a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal és a Pest Megyei 

Kormányhivatal részéről a Polgármesteri Hivatal megnevezésű ingatlan 

üzemeltetési költségeinek megosztása tárgyában létrejött megállapodás 

módosítására 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

Előterjesztő: Dr. Csáky András polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 26. sz. melléklete. 

 

Dr. Csáky András: az előterjesztést a Gazdasági Bizottság tárgyalta és javasolta a határozati 

javaslatot elfogadásra a testületnek. Köszönti az ülésen a járási hivatal vezetőjét.  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: kiegészítésként elmondja, végleges számok még nincsenek, 

jelenleg is folyamatos egyeztetések történnek a kormányhivatal illetékes munkatársaival, és még a 

létszámot is konkretizálják, valamint a négyzetmétert, illetve, hogy melyik almérőre hogyan 

szerződnek. Erre a mai napon kerül pont. Kéri a testületet, hogy támogassák az előterjesztést. A 

kormányhivatal támogatta az előzetesen megküldött anyagot.   

 

Az előterjesztéssel kapcsolatban a testület részéről kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta azt és meghozta határozatát. 

 

435/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Dönt, a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal és a Pest Megyei Kormányhivatal részéről a 

Polgármesteri Hivatal megnevezésű ingatlan üzemeltetési költségeinek megosztása tárgyában 

létrejött megállapodás módosításáról a mellékelt tervezet szerint. 

2.) Felkéri a jegyzőt a megállapodás módosítás aláírására, a rezsiköltségek megosztásának, 

kifizetésének ellenőrzésére. 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 
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Megállapodás módosítás közös használatú ingatlan kiadásainak megosztására 

 

amely létrejött egyrészről a 

Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal (székhely 2700 Cegléd, Kossuth tér 1., adószám:15394772-2-13; 

államháztartási egyedi azonosító /ÁHTI/: 713496, törzskönyvi azonosító /PIR/: 394778, képviseli:   Dr. 

Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző, Sipos Nikoletta Pénzügyi Irodavezető, mint pénzügyi ellenjegyző a 

továbbiakban Üzemeltető 

másrészről a 

Pest Megyei Kormányhivatal (székhely: 1052 Budapest, Városház utca 7., adószám:15789350-2-41, 

számlaszám:10023002-00299671-00000000; államháztartási egyedi azonosító /ÁHTI/: 297735, 

törzskönyvi azonosító /PIR/: 789356, képviseli: Dr. Tarnai Richárd főispán, a továbbiakban Használó     

(a továbbiakban együttesen: Felek) között az alulírott helyen és időben az alábbi feltételek szerint: 

 

Előzmények 

Felek rögzítik, hogy közöttük 2021. márciusában Megállapodás jött létre közös használatú ingatlan 

kiadásainak megosztására, a Pest Megyei Kormányhivatal Cegléd 2700 Cegléd, Kossuth tér 7. 2701 Pf.49. 

nyilvántartásában lévő Cegléd belterület 64. helyrajzi szám alatt nyilvántartott, természetben a 2700 Cegléd, 

Kossuth tér 1. szám alatt található, „kivett polgármesteri hivatal” megnevezésű ingatlan (a továbbiakban: 

Ingatlan) üzemeltetési költségei vonatkozásában.  A Megállapodás III. 5) pontjában meghatározottak szerint 

az Ingatlan használatában történő változás esetén, amely a megállapodás módosítását indokolja a Felek a 

megállapodást kötelesek módosítani. Az önkormányzat által használt terület csökkenése indokolja a 

módosítást.   

Felek a Megállapodást közös akarattal az alábbiak szerint módosítják.   

1) A Megállapodás 7.1 pontja helyébe az alábbi szövegrész kerül: 

„7.1 Felek megállapodnak abban, hogy minden év március 31. napi hatállyal-első alkalommal 2021. 

március 31. napjáig-elszámolnak egymással a 2. számú mellékletben jelzett költségtételek tényleges előző 

évi összege és az Ingatlan használati arány alapján. A megosztás alapja: a gázfogyasztás ahol a kizárólagos 

használat adott, gázmérőnként bontva, a vegyes használatú területekhez kapcsolódó gázmérők esetében, a 

fűtött alapterület arányos része alapján, az elektromos áram, ivóvíz fogyasztás és a keletkező szennyvíz díja 

az eddigi terület alapú megosztás helyett dolgozói létszám arányában oszlik meg.” 

 

2) Fentiek alapján Felek a Megállapodást közös akaratukból akként módosítják, hogy a Megállapodás 2. 

számú melléklete az alábbiak szerint módosul: 

 

A 2022. november 30-án a Cegléd, Kossuth tér 1. szám, 64 hrsz.-ú ingatlanon álló épületben dolgozók 

aránya a következő:  

 

Dolgozói 

létszám 

Létszám 

hivatalonként Az áram-, víz- és csatornadíj 

számlák megosztása  (fő) (fő) 

Ceglédi Közös Önkormányzati 

Hivatal  
80 

82 50,52% 

Cegléd Város Önkormányzata 2 

Pest Megyei Kormányhivatal  

Ceglédi Járási Hivatala 
70 

80 49,38% Pest Megyei Kormányhivatal 

Építésügyi és Örökségvédelmi 

Főosztály Építésügyi Osztály 2. 

10 

Az épületben dolgozók létszáma 

összesen:  
 162 100,00% 

 

Tekintettel arra, hogy az épületben 5 mérési ponton összesen 7 db földgáz fogyasztást mérő óra található, 

melyek közül 3 db 20 m3 vagy annál nagyobb névleges teljesítményű elszámolási módban van, 4 db mérőóra 

esetében pedig évi egyszeri elszámolás van, a 338/2022. (X.20.) Ök. határozatban meghatározott fűtési 

időintervallum (2022. november 1. és 2023. április 30. közötti időszak) szerinti költségmegosztás nem 

megvalósítható.  

 

A hivatalok közti használati megoszlás gázmérőnkénti bontásban: 
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Fűtött helyiségek -  

Mérőóra K36110846201002 

Számított 

terület  

(m2) 

Területi 

arány  

A 

gázszámlák 

megosztása: 

Fűtött helyiségek összesen:  1 614,36 100,00% 100,00% 

  Közösen használt: 119,49 7,40% - 

  

Ceglédi Közös Önkormányzati 

Hivatal által használt: 
724,74 44,89% 48,59% 

  

Pest Megyei Kormányhivatal által 

használt:  
770,13 47,70% 51,40% 

 

Fűtött helyiségek -  

Mérőóra 621181710433992 

Számított 

terület  

(m2) 

Területi 

arány  

A 

gázszámlák 

megosztása: 

Fűtött helyiségek  összesen:  173,05 100,00% 
100,00% 

  Közösen használt: 0,00 - - 

  

Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal 

által használt: 
0,00 - - 

  

Pest Megyei Kormányhivatal által 

használt:  
173,05 100,00% 100,00% 

 

Fűtött helyiségek -  

Mérőóra K36110846201002 

Számított 

terület  

(m2) 

Területi 

arány  

A 

gázszámlák 

megosztása: 

Fűtött helyiségek  összesen:  58,56 100,00% 100,00% 

  Közösen használt: 9,89 16,89% - 

  

Ceglédi Közös Önkormányzati 

Hivatal által használt: 
0,00 0,00% 8,44% 

  

Pest Megyei Kormányhivatal által 

használt:  
48,67 83,11% 91,56% 

 

Fűtött helyiségek -  

Mérőóra 154372105645490 

Számított 

terület  

(m2) 

Területi 

arány  

A 

gázszámlák 

megosztása: 

Fűtött helyiségek  összesen:  213,58 100,00% 
100,00% 

  Közösen használt: 0,00 -  

  

Ceglédi Közös Önkormányzati 

Hivatal által használt: 
213,58 100,00% 100,00% 

  

Pest Megyei Kormányhivatal által 

használt:  
0,00 -  

 

Fűtött helyiségek -  

Mérőóra M12371010218078 

Számított 

terület  

(m2) 

Területi 

arány  

A 

gázszámlák 

megosztása: 

Fűtött helyiségek  összesen:  378,68 100,00% 100,00% 

  Közösen használt: 0,00 - - 

  

Ceglédi Közös Önkormányzati 

Hivatal által használt: 
0,00 - - 

  

Pest Megyei Kormányhivatal által 

használt:  
378,68 100,00% 100,00% 
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Felek tudomásul veszik, hogy jelen módosítás csak a Megállapodással együtt hatályos, annak 

elválaszthatatlan részét képezi. 

Felek a Megállapodás jelen módosítással nem érintett részeit változatlan tartalommal hatályban tartani 

rendelik. 

Jelen Megállapodás módosítást Felek, mint akaratukkal mindenben megegyezőt jóváhagyólag írják alá. 

Jelen megállapodás egymással mindenben szó szerint megegyező 5 (öt) eredeti példányban készült, 

amelyből Használó 2 (kettő), Üzemeltető 3 (három) eredeti példányt kap. 

  

Budapest, ………………………………..  Cegléd, …………………………………. 

 

 

      Dr. Tarnai Richárd                                                                Dr. Diósgyőri Gitta  

               főispán                                                                          címzetes főjegyző 

Pest Megyei Kormányhivatal                                       Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatal 

 

          Pénzügyi ellenjegyző: 

 

 

                           Sipos Nikoletta 

                       Pénzügyi irodavezető 

        Cegléd, ………………………. 
# 7207 

Dr. Czinege Imre Igen 

Dr. Csáky András polgármester úr Igen 
Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 
Hegedűs Ágota Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 

Klément György Igen 
Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 
Imregi Tibor Távol 

 

27.) NAPIREND: Egyebek 

 

Hegedűs Ágota alpolgármester asszony két ülés közti tájékoztatójával kapcsolatban kérdés, 

hozzászólás nem volt. Két ülés közti tájékoztatójának elfogadását Dr. Csáky András polgármester 

úr szavazásra bocsátja. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal 

elfogadta a tájékoztatót. 

 
# 7208 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 

Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 
Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Imregi Tibor Távol 
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A polgármester két ülés közti tájékoztatójával kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt, így 

ennek elfogadását Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület egyhangú, 14 igen szavazattal elfogadta a tájékoztatót. 

 
# 7209 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Dr. Ferenczi Norbert Igen 
Földi Áron Igen 

Hegedűs Ágota Igen 

ifj. Károly Ferenc Igen 
Klément György Igen 

Kónya Ágnes Igen 

László Ágnes Igen 
Magyar Károly Igen 

Rimóczi Gábor Igen 

Takátsné Györe Anett Igen 

Tarr Felicián Igen 

Imregi Tibor Távol 

 

Takátsné Györe Anett: olyan észrevétele van, ami tulajdonképpen folyamatosan beszélnek is, hogy 

az ügyvezetői bérezés nem egységes, mivel vannak olyanok, akiknek most lett megkötve ismét a 

megállapodása, vagy pályázat miatt kell a bérezést rögzíteni, viszont a határozati javaslat szerint 

ez év végéig él számukra ez a bérezés, majd visszatér a 2021. évi összeghez a bérezésük. Ebben 

szeretett volna határozatot hozni. Három vagy négy ügyvezetőt érint ez, a többieké rendezett.  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: a munkatervben, a januári ülés napirendi pontjai között 

önálló napirendként szerepel a kérdés. Nem lesznek elkésve, hiszen januárban még a decemberi 

bért kapják meg az ügyvezetők, tehát ha ezt a januári ülésen megszavazzák, az azonnal hatályba 

lép és a februárban már azt a bért kapják, amit tavaly a testület megemelt.  

 

Dr. Ferenczi Norbert: úgy véli, lecsúszott a munkatervnél a szókérésről, ott szerette volna 

figyelmeztetni a polgármester urat, hogy a Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottságnak volt egy 

jegyzőkönyvben rögzített és be is hozott javaslata arról, hogy a balatonszárszói tábor ügyét vegyék 

fel a munkatervbe. Nem tudja, ezzel együtt szavaztak-e a munkatervről.  

 

Dr. Csáky András: ezzel együtt szavaztak róla, benne van a munkatervben. 

 

A napirend keretében további döntést igénylő kérdés nem volt.  

 

28.) NAPIREND: Kérdések, interpellációk 

 

Dr. Csáky András: két interpelláció érkezett, melyből egyet Dr. Ferenczi Norbert képviselő úr 

visszavont. Takátsné Györe Anett interpellációja következik. Bár úgy véli, a múltkor elmondtak 

mindent ezzel kapcsolatban, de menjenek végig az interpelláción. Fel kívánja olvasni a választ.  

 

Takátsné Györe Anett: ismertetni szeretné, hogy miről is van szó. Tavaly beruházásként elkészült 

a Szent Imre herceg utca. Az előző testületi ülésen is volt erről szó, akkor is feltette kérdésként, 

hogy a Bácsvíz Zrt. bontási munkálatokat hajtott végre, hogy mi is történt valójában és hogyan 

került helyreállításra az út. Választ kapott, de egy kicsit mégis nyomozott, mert a választ nem 

tartotta teljesen megfelelőnek, illetve az ellentmondásos volt. Többek között érdeklődött a 
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szolgáltatónál is, és még egy ellentmondásba ütközött, mert a szolgáltató nem is tudja, hogy a 

dilatációs csíkba, az új részbe belevágtak. A szolgáltató állítása szerint nem vágtak bele, azt sem 

tudják, hogy hol vágták fel az utat. Arról van szó, hogy megtörtént egy beruházás, ami tudomása 

szerint garanciális. Ennek ellenére a közszolgáltató egy olyan bontási munkálatot hajtott végre, ami 

tulajdonképpen karbantartási munkálat, évekkel ezelőtt is szóba került, hogy ezt a 

szennyvízcsatornát bélelni kell, tehát nem egy rendkívüli hibaelhárításról van szó. Ezzel 

kapcsolatban tette fel kérdéseit, hogy milyen egyeztetések történtek, és hogyan történt meg ennek 

elhárítása, mert ránézésre is elég borzasztó, arról nem beszélve, hogy egy garanciális út kijavítását 

nem így szokták elvégezni, hanem azt teljes szélességben szokták helyreállítani. Már most látszik, 

hogy ez nem fogja sokáig bírni, arról nem szólva, hogy elég mély munkálatról van szó, tehát 

vélhetően az út alapját is érintette.  

Hangsúlyozza, amikor a Bácsvíznél érdeklődött, ők maguk sem teljesen ezt mondták. Több kérdést 

tett fel ezzel kapcsolatban, az első az volt, hogy a felújítás előtti közműegyeztetésen a Bácsvíz Zrt. 

jelezte-e bontási szándékát? Mert azt tudják, hogy ezek a munkálatok már évekkel ezelőtt 

időszerűek lettek volna.  

Kitől kapott tulajdonosi hozzájárulást a Bácsvíz Zrt. a bontáshoz? Érintették-e a bontási 

munkálatok az út alapját? Az önkormányzat írásban előírta-e az útalap helyreállítását is, hogyan 

került ez dokumentálásra? Az eredeti kivitelező hozzájárult-e a bontáshoz a garancia fenntartása 

érdekében? Kinek kell a burkolatot és az útalapot helyreállítania? (Gondolja, így, hogy belenyúltak, 

a garanciát is veszítik, ha más nem, ez a szakasz.) A burkolat és az alapozás helyreállítása milyen 

minőségi előírások mellett zajlott? A helyreállítását követően a munkákat ki vette át és milyen 

dokumentummal, tehát át lettek-e véve? A felbontott szakaszra vonatkozóan milyen írásos garancia 

védi az önkormányzatot az esetlegesen később jelentkező hibáktól? 

Ezen az úton az út elkészülte után még egy garanciális munka történt a Sárkány utca 

kereszteződésénél, ott viszont teljes szélességben történt az út helyreállítása, bitumenes védőszalag 

használatával, ahogyan az az elmúlt években rendes, garanciális helyreállításnak felelt meg, 

ellentétben ezzel, ahol úgy néz ki, hogy egy teljesen új út szó szerint ki lett kátyúzva. 

Ezzel kapcsolatosak voltak tehát a kérdései.  

 

Dr. Csáky András: ha emlékei nem csalnak, nem sokkal az Összekötő út elkészülte után is történt 

egy felbontás. Az élet ilyen. Tehát a kérdésekre a válasz: 

 

1. kérdés: A felújítás előtti közműegyeztetésen a Bácsvíz Zrt. jelezte-e bontási szándékát? 

Válasz: A Szent Imre herceg utca útburkolatának felújításához kiviteli tervdokumentáció készült, 

a tervező közműegyeztetést folytatott az éríntett közművekkel, köztük a kérdéses 

szennyvízvezetéket üzemeltető BÁCSVÍZ Zrt-vel is.  

2021.04.30-án a BÁCSVÍZ Zrt. a kiviteli tervek ismeretében közműkezelői nyilatkozatot adott ki, 

mely nem tartalmazza azt, hogy a szennyvízvezetéket cserélni vagy kibélelni szükséges az 

útfelújítás megkezdése előtt. 

Az útburkolat felújítása előtt, megkeresésünkre a BÁCSVÍZ Zrt. munkatársai több helyen 

kicserélték az elavult ivóvízvezeték bekötéseket. 

A BÁCSVÍZ Zrt által minden évben megküldött felújítási és beruházási elképzeléseiket tartalmazó 

jelenleg is hatályos gördülő fejlesztési terv, a hosszú távú beruházások között, 2028-tól 2036-ig 

tartó időszakban rögzíti az esedékessé váló felújítások között a Szent Imre Herceg utca tekintetében 

a szennyvízcsatornahálózat felújításának szükségességét.  

 

2. kérdés: Kitől kapott tulajdonosi hozzájárulást a Bácsvíz Zrt. a bontáshoz? 
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Válasz: A BÁCSVÍZ Zrt. 2022 júliusában útlezárási kérelmet nyújtott be a Szent Imre herceg 

utcában található szennyvíz gerincvezeték tisztítási, mosatási és kamerázási munkálatainak 

elvégzése érdekében. Az UTAS GROUP Kft. forgalom technikai tervet nyújtott be a munkálatok 

elvégzésére, amit helyszíni egyeztetés előzött meg. 

 

3. kérdés: Érintették-e a bontási munkálatok az út alapját? Az önkormányzat írásban előírta-e az 

útalap helyreállítását is, hogyan került ez dokumentálásra? Kinek kell a burkolatot és az útalapot 

helyreállítania? A burkolat és az alapozás helyreállítása milyen minőségi előírások mellett zajlott? 

 

Válasz: A helyi közútkezelő 2022. november 21-én, C/33984-2/2022. számon közútkezelői 

hozzájárulást adott ki az útlezáráshoz, valamint a burkolat megbontáshoz, az többek között az 

alábbi kikötésekkel: 

„A karbantartási munka során a Szent Imre utca újonnan elkészített aszfalt burkolatát a tervekben 

megjelölt mértéknél jobban megbontani tilos! Az akna munkálatokat követően, az aszfalt 

burkolatot, az eredeti rétegrendnek megfelelően, eredeti minőségű anyagokkal, tömörítési napló 

elkészítése mellett, azonnal vissza kell állítani az eredeti állapotba és a forgalomnak vissza kell 

adni a forgalmi sávokat!” 

A BÁCSVÍZ Zrt. a szennyvízvezeték bélelési munkának elvégzésére AARSLEFF HULIN SRO 

(8600 Siófok, Fenyves sor 16.) bízta meg, Az útburkolat helyreállítási munkákat az Elastic ’91 Kft 

és a Flaszter Kft. végezte el.  

A bontási munka érintette az út alapját, annak helyreállítása a tervekben a tervező által meg lett 

határozva egy tömörítési rétegrenddel, a helyreállítása során azonban ezt még erősebben építették 

meg. A munkagödör kb. 60 cm mélységű volt, amit 10 cm C12-es beton, felette 40cm CKT beton 

alapozással, majd 7 cm AC11 aszfalt kötő réteg és 4 cm AC11 kopó réteg helyreállítással készült, 

50-50 cm átfedéssel leaszfaltozva.  

Véleményünk szerint az aszfaltburkolat helyreállítási munkálatokat szakszerűen, az előírásaink és 

a terveknek megfelelően végezték el. 

Tekintettel arra, hogy a munkagödör sekély méretű volt, valamint az altalaj nem került kiemelésre 

és bolygatásra, így a helyreállított burkolat nagy valószínűséggel nem fog megsüllyedni. 

A teljes szélességű helyreállítás azért nem került előírásra, mert egy új, speciális géppel (finischer) 

leaszfaltozott, munkálatokkal nem érintett aszfalt réteget nem indokolt felbontani és újra 

aszfaltozni egy 1,5x1,5 méter szélességű munkagödör javítása érdekében! Amennyiben teljes 

szélességű helyreállítást kértünk volna, úgy indokolatlanul nagy felületet kellett volna felbontani 

és visszajavítani a kereszteződésben működő jelzőlámpa detektor hurok vezeték érintettsége miatt! 

 

4. kérdés: A helyreállítását követően a munkákat ki vette át és milyen dokumentummal? 

Válasz: Az átvételi eljárás még nem zajlott le, mivel a Flaszter Kft. az aszfalt rétegek találkozási 

pontjánál szükséges bitumenes javítószalag lehelyezését még nem végezte el.  

 

5. kérdés: Az eredeti kivitelező hozzájárult-e a bontáshoz a garancia fenntartása érdekében? 

Válasz: A Szent Imre herceg utca útburkolat felújítási munkáit végző kivitelező nem került 

megkeresésre, mert a – BÁCSVÍZ Zrt tájékoztatása alapján - a szennyvízhálózat javítása feltétlenül 

szükséges volt, nem tűrt halasztást (havaria). A beavatkozás nélkül a vezeték összeroppant volna, 

mely nem csak a szennyvízelvezetést lehetetleníti el, hanem a felújított útburkolat is beszakadhatott 

volna. 
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6. kérdés: A felbontott szakasz vonatkozóan milyen írásos garancia védi az önkormányzatot az 

esetlegesen később jelentkező hibáktól? 

Válasz: Amennyiben az útfelbontással érintett majd helyre állított helyszínen a későbbiekben 

úthiba (pl. süllyedés) keletkezne, azt a BÁCSVÍZ Zrt köteles saját költségén helyreállítani. A 

kötelezettségvállalásról a BÁCSVÍZ Zrt. írásos nyilatkozatot tett.  

Kérem tájékoztatásom tudomásul vételét. Kérdezi, elfogadja-e a képviselő asszony az 

interpellációra adott választ? 

 

Takátsné Györe Anett: most kapta meg írásban az anyagot, polgármester úr sem gondolhatja, hogy 

ilyen mennyiségű választ most mérlegelni tudna. Szünetet szeretne kérni.  

A Sárkány utcánál miért történt meg teljes szélességben a helyreállítás, amikor csak egy aknafedél 

részről volt szó, nem pedig egy akkora felvágásról? Vannak ellentmondások ebben, még mindig 

így gondolja. Több szakembert is megkérdezett a helyreállítást illetően. Ez nagy valószínűséggel 

tönkre fog menni. Soha nem csináltak ilyet ekkora felvágásnál. Ahogy az anyag fogalmaz, 

szükségtelen lett volna felbontani a teljes szakaszt. Ez nem szükségtelenség, hanem a szakemberek 

szerint ez az eljárási rend, hogy ilyenkor egy szakaszt teljes sávban állítanak helyre, pont azért, 

hogy a későbbiekben ne süllyedjen meg, ne térjen el, ne legyen gödrös. Ráadásul egy új szakaszról 

van szó. A jelzőlámpás csík, amit vélhetően a Bácsvíz is dilatációs csíknak gondolt, lejjebb 

húzódik, ezt fényképezte is, és mutatta is az interpellációban.  

5 perc szünetet kér, hogy tanulmányozhassa a választ, mert így nem tudta, hogy polgármester úr 

ezt gyorsan elmondta. 

 

Dr. Csáky András: az SzMSz szerint szóban kell válaszolni az interpellációra, ezért nem került 

kiküldésre, de természetesen elrendeli az öt perc szünetet, hogy képviselő asszony tanulmányozni 

tudja a választ.  

 

Szünet 

 

Szünet vége 

 

Takátsné Györe Anett: sikerült tanulmányoznia az anyagot. Sajnos van olyan kérdés, amire nem 

kapott választ, illetve sok olyan információt tartalmaz, amit viszont nem kérdezett. Főleg a 

gyakorlat és a további gyakorlat miatt emelne ki ebből. 

 

Dr. Csáky András: elfogadja a választ vagy sem? 

 

Takátsné Györe Anett: szeretné megindokolni. Van erre lehetősége? 

 

Dr. Csáky András: persze, mindenre van lehetősége. 

 

Takátsné Györe Anett: nemcsak azért fontos ez számára, mert a körzetében lévő útról van szó, és 

többen felháborodással nézték, hogy egy teljesen új utat hogyan lehet (az anyagban havaria 

szerepel, de ez nem az) karbantartási munkálatok miatt szétbontani, ill. így helyreállítani, hanem 

azért is, hogy ez ne legyen gyakorlat. Ha ilyen utak készülnek a továbbiakban, akkor a 

közszolgáltatók legyenek figyelemmel erre, mert úgy véli, hogy itt leginkább a közszolgáltató a 

bűnös, aki állítólag megkeresést kapott. Tehát ne legyen ilyen útfelbontás, viszont nagyon fontos, 

hogy a helyreállítás szakszerű legyen. Nem gondolja, hogy ez szakszerűen történt meg. 
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Csodálkozik, hogy a forgalom számára át van adva, a válaszból viszont az tűnik ki, hogy forgalom 

számára még nem lett átadva. A gyakorlatiság miatt mindenképpen fontosnak tartja ezt, így a 

választ nem tudja elfogadni.  

 

Dr. Csáky András: tehát a képviselő asszony nem fogadta el a választ, így a Képviselő-testület vita 

nélkül, egyszerű szótöbbséggel dönt arról, hogy elfogadja-e azt vagy sem. Szavazásra bocsátja 

ennek kérdését, és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 6 igen és 7 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett nem fogadta el a választ.  

 

436/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

 

1.) Nem fogadja el a polgármester válaszát Takátsné Györe Anett képviselő asszonynak a „Szent 

Imre Herceg utca és Pesti út kereszteződésében frissen felújított útszakasz felbontásával” 

kapcsolatos interpellációjára. 

 

2.) utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7210 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 

Földi Áron Igen 
László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Nem 

ifj. Károly Ferenc Nem 

Klément György Nem 
Kónya Ágnes Nem 

Rimóczi Gábor Nem 

Takátsné Györe Anett Nem 
Tarr Felicián Nem 

Hegedűs Ágota Tart. 

Imregi Tibor Távol 

 

Dr. Csáky András: mivel a testület nem fogadta el a választ, így vizsgálatot kell lefolytatni, megkéri 

a Gazdasági Bizottságot, hogy ezt a vizsgálatot folytassa le és a februári testületi ülésre ezzel 

kapcsolatos előterjesztést tegyen.  

 

Dr. Ferenczi Norbert (ügyrend): úgy tudja, hogy az SzMSz szerint a polgármesternek kell 

lefolytatnia a vizsgálatot.  

 

Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző: az SzMSz úgy fogalmaz, hogy amennyiben a Képviselő-

testület nem fogadta el a választ, az interpelláció tárgyában a válaszadásra kötelezett köteles 

vizsgálatot folytatni és az arról szóló tájékoztatót a képviselő-testület soron következő ülése elé 

terjeszteni. Az interpelláció tartalmától függően (tehát ha nincs kellő szakértelem) a Képviselő-

testület a vizsgálattal az illetékes bizottságot is megbízhatja. Polgármester úr ezért szeretne erről 

szavaztatni, hogy a bizottság járjon el.  

 



63 

Dr. Csáky András polgármester úr szavazásra bocsátja annak kérdését, hogy ezt a vizsgálatot a 

Gazdasági Bizottság folytassa le. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 6 igen és 8 nem 

szavazattal elutasította.  

A következő ülésre előkészítik az anyagot.  

 

437/2022.(XII. 15.) Ök. határozat 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a Képviselő-testület és szervei 

szervezeti és működési szabályzatáról szóló 32/2014. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 34. § (7) 

és (9) bekezdései alapján 

 

1.) Nem bízza meg a Gazdasági Bizottságot Takátsné Györe Anett képviselő asszonynak a „Szent 

Imre Herceg utca és Pesti út kereszteződésében frissen felújított útszakasz felbontásával” 

kapcsolatos interpellációja kivizsgálásával. 

 

2.) Felkéri a polgármestert, hogy az 1. pontban hivatkozott interpelláció tárgyában a vizsgálatot 

folytassa le és az arról szóló tájékoztatást, a képviselő-testület soron következő ülésére (január) 

terjessze elő. 

 

3.) Utasítja a Ceglédi Közös Önkormányzati Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal Felelős: Dr. Csáky András polgármester 

 
# 7211 

Dr. Czinege Imre Igen 
Dr. Csáky András polgármester úr Igen 

Fehér István Igen 
Földi Áron Igen 

László Ágnes Igen 

Magyar Károly Igen 
Dr. Ferenczi Norbert Nem 

Hegedűs Ágota Nem 

ifj. Károly Ferenc Nem 
Klément György Nem 

Kónya Ágnes Nem 

Rimóczi Gábor Nem 
Takátsné Györe Anett Nem 

Tarr Felicián Nem 

Imregi Tibor Távol 
 

Magyar Károly: az önkormányzat honlapján ismét megjelent a DTKH zöldhulladék szállítási 

naptára, és hogy két zöld zsákot adnak, a többi pedig 441 Ft + ÁFA áron vehető meg. Ez tavaly is 

szóba került. Most a DTKH büntet, vagy ez tényleg így lesz? Rengetegen megkeresték, hogy ezt 

nem tudják kifizetni. Megint zöldhulladék lerakóban kell gondolkodni.  

 

Dr. Csáky András: a DTKH döntése, hogy ennyi zsákot biztosít. A DTKH beruházási tervei között 

szerepel a következő évben Cegléden egy nagy zöldhulladék lerakó létesítése. Változások lesznek, 

jövő év közepétől már kikerül az önkormányzat hatásköréből a szemétszállítás, és koncessziós 

pályázat zajlott, a MOL nyerte el. Valószínűleg a DTKH ezen a területen marad, de az is lehet, 

hogy más szolgáltató lesz, most folynak az ezzel kapcsolatos egyeztetések, de itt is 

költséghatékonyság okán csak korlátozott számú zsákot biztosítanak ingyenesen.  
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Kónya Ágnes: a körzetében a Csíkos szél út minőségével kapcsolatban kér segítséget, ugyanis 

szinte járhatatlan. A Kőrisfa utca és Csokonai utca közötti szakaszon lévő útalapos részhez képest 

az ementáli sajt kutyafüle, olyan lyukas. Igaz, hogy a Várvag Kft. jó ideje azt eligazgatta ott, de 

újra kátyús lett. Nagy segítséget szeretne kérni ebben, tudja, hogy ez csak egy időszakos dolog. 

Nagyon sokan használják ezt az utat, a Bajcsy-Zsilinszky úti kereszteződést próbálják ezzel 

kikerülni. Szinte járhatatlanná vált az út már.  

A Pesti út 72. szám előtt kábeleket fektettek egy-két évvel ezelőtt, és van egy akna a 72. számú ház 

előtt, az aknafedél mozog, nagyon komoly zörgéssel jár, amely a lakókat zavarja. Szeretné, ha ezen 

lehetne segíteni, gumiszalaggal vagy egyéb módon, és nem a kivitelezőt keresnék meg.  

Ezen a szakaszon még a parkoló rész bazaltkockával van kirakva és betonszegéllyel lezárva. A 

mögötte található csapadékvíz-elvezető árok lenne hivatott elvezetni a keletkezett vizet. A mostani 

nagy esőzéseknél, de már évek óta probléma, hogy nem folyik le a víz a csapadékvíz-elvezető 

árokba, tehát akik ott megállnak autóval, nem tudnak kiszállni az autóból, olyan víz áll a 

parkolóban. Oda is szeretnének megoldást kérni. Lehet, hogy elég lenne az is, ha a legmélyebb 

ponton egy-két helyen átfúrnák a betonszegélyek alját és a víz le tudna folyni a túloldalon az 

árokba. A lakók ezen kérését tolmácsolta most.  

 

Dr. Csáky András: köszöni a jelzést, meg fogják vizsgálni a lehetőségeket. 

 

ifj. Károly Ferenc: a közvilágítás napirendjében említette, hogy szeretne segítséget kérni. Az utóbbi 

két hónapban többször is próbálta jelezni az MVM Démász felé a körzetében található nem 

világító, vagy halványan világító lámpatestekkel kapcsolatos jelzést, de semmi nem történik. Ha 

van valakinek lehetősége arra, hogy a hivataltól is elmenjen ez a lista a Démász felé, ezt 

megköszönné. Tegnap végig járta az egész körzetet, a nagyon veszélyes útszakaszokon is van ilyen 

hiba, pl. Alszegi út – Déli út sarkon teljesen sötét van, pont az a lámpa nem világít. A Déli úton a 

Csutak Kálmán utca sarkán sem.  

 

Dr. Csáky András: kéri a képviselő urat, írásban juttassa el ezt hozzá, és ezt továbbítani fogja az 

illetékesnek.  

 

László Ágnes: kérdezi, tartanak-e még a kátyúzási munkák? Most már hónapok óta szó van a 

Juhász Gyula utcán lévő hatalmas kátyúról, de még most sem értek oda sajnos. Más helyeken is 

van ilyen. Azt hallotta, hogy már külterületi utakon kátyúznak, ami szükséges is, hiszen ott is 

ceglédi lakosok laknak, de mindig az van, hogy a négyszögből indulnak ki, és még mindig 

nincsenek lekátyúzva a belterületi utak.  

 

Dr. Gujka Attila irodavezető: egész évben folyamatosan kátyúztak, próbáltak mindenhová eljutni. 

Van olyan is, hogy időközben jönnek ki kátyúk azokon a részeken, amiket már megcsináltak. 

Jelenleg még kátyúznak a Posta utcán és az Aranymeggyes szélen, mintegy 100 m2 kátyúzás van 

folyamatban. Ezt követően is meg tudnak még rendelni kátyúzási munkálatokat, de tudni kell, hogy 

a hideg időjárásban ez +5 oC felett végezhető. Lesz még kiadva megrendelő, és amennyiben az 

időjárás megengedi, tovább fog folytatódni a kátyúzás. Az idei évben kb. 25 millió forintot 

költöttek el már kátyúzásra, a tavalyi évi mintegy 15 millióval szemben.  

 

Dr. Csáky András: kérdezi képviselő asszonyt, elfogadja-e a választ?  

 

László Ágnes: nem. 
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Száma: C/35.833/2022. 

 

M E G H Í V Ó 

 

Cegléd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

2022. december 15-én (csütörtökön) délelőtt 10:00 órai kezdettel 

ülést tart a Városháza Dísztermében, melyre tisztelettel meghívom. 

 

A Képviselő-testület „lakossági félórát” tart 9:30 órától 10 óráig,  

amelyet a napirend elfogadása és megtárgyalása követ. 

 

NYILVÁNOS: 

 

1.) Cegléd Városi Fűtőmű rendszerhasználati díjának elszámolása M 

Szakmai előterjesztő: Bicskei Tibor ágazatvezető 

 

2.) Az óvodák Pedagógiai Programjának, Szervezeti és Működési Szabályzatának és a 

Házirendjének ellenőrzése E 

 

3.) A Ceglédi Városi Könyvtár - intézményvezető helyettes megbízásához - fenntartói 

egyetértés kérése E 

Szakmai előterjesztő a 2-3. napirendeknél: Jáger Mária irodavezető 

 

4.) Szándéknyilatkozat Cegléd Város Önkor-mányzat tulajdonát képező Pince Színház (2700 

Cegléd, Kossuth tér 10.) vagyonkezelési jog átadásáról Cegléd-Nagytemplomi Református 

Egyházközség javára M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

 

5.) 2023. évi rendezvénynaptár E 

Szakmai előterjesztő: Détári-Lukács Ágnes ügyvezető 

 

6.) Futókörök kialakítása Cegléden, pótfedezet biztosítása M 

Szakmai előterjesztő: Vasvári Csaba ügyvezető 

 

7.) Magyar Posta Zrt. megkeresése E 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

 

8.) CVÖ Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása – hatáskör-átruházás - Rendelet M 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő az 1-8. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

Cegléd Város Polgármesterétől 
2700 Cegléd, Kossuth tér 1. 

Levélcím: 2701 Cegléd, Pf.: 85. 

Tel.: 06/53/511-400 
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9.) Helyi építményadóról szóló önkormányzati rendelet módosítása – Rendelet  M 

Szakmai előterjesztő: Mádi Csabairodavezető 

 

10.) Belső ellenőrzési terv 2023. E 

Szakmai előterjesztő: Steiger Rita belső ellenőrzés vezető 

Előterjesztő a 9-10. napirendeknél: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

11.) Balatonszárszó, belterület 955/1 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó bérleti szerződés 

megszüntetése M 

 

12.) Közvilágítási naptárra történő visszaállásban rejlő megtakarítási lehetőségek vizsgálata és 

a közvilágítás korlátozásának egyéb lehetőségei E 

 

13.) Malomtó széli lelátó és birkózócsarnok M 

 

14.) Judo csarnok, szolgáltatási megállapodás módosítása E 

Szakmai előterjesztő a 11-14. napirendeknél: Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

15.) Cegléd, Kőrösi út 85. szám alatti raktárhelyiség ingyenes használatba adása Kossuth 

Múzeum részére E 

 

16.) Cegléd, Ipari Parkban lévő ingatlanok értékesítése M 

 

17.) Cegléd 0825/288 hrsz-ú ingatlan értékesítése M 

 

18.) Cegléd, belterület 5396/67 és 5396/68 hrsz-ú ingatlanok értékesítése M 

 

19.) Cegléd, 8319 hrsz, ingatlanrész értékesítése M 

Szakmai előterjesztő a 15-19. napirendeknél: Mótyán Krisztián ügyvezető 

 

20.) A ceglédi általános iskolák felvételi körzethatárainak véleményezése E 

 

21.) A III. számú házi gyermekorvosi körzet feladat- ellátási szerződésének módosítása – 

asszisztens személyében történt változás miatt E 

 

22.) Egészségügyi alapellátás szolgáltatóinak rezsi-támogatásáról M 

Szakmai előterjesztő a 20-22. napirendeknél: Jáger Mária irodavezető 

 

23.) Elővásárlási jog gyakorlása M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Szoboszlay Árpádné aljegyző 

 

24.) A 2023. I. félévi munkaterv elfogadása M 

Szakmai előterjesztő: Dr. Diósgyőri Gitta címzetes főjegyző 

 

25.) Beszámoló a Képviselő-testület határozatainak végrehajtásáról E 

Szakmai előterjesztő: Jáger Mária irodavezető 

Előterjesztő a 11-25. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 
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26.) Egyebek 

 

27.) Kérdések, interpelláció 

Interpelláció – Szent Imre herceg utca felújítása (Takátsné Györe Anett önkormányzati 

képviselő) 

Interpelláció – Budai út postája (Dr. Ferenczi Norbert önkormányzati képviselő) 

 

ZÁRT: 

 

28.) Javaslat „Cegléd Város Sportjáért” díjra M 

 

29.) „Cegléd Város Kultúrájáért” szakmai elismerés adományozása M 

Szakmai előterjesztő a 28-29. napirendeknél: Jáger Mária irodavezető 

 

30.) A Cegléd, 6756/14 hrsz.-ú ingatlanra vonatkozó C/33388-2/2022. számú végzés ellen 

benyújtott fellebbezési eljárás megszüntetése M  

Szakmai előterjesztő: Dr. Gujka Attila irodavezető 

 

31.) Bölcsődei és Védőnői Igazgatóság közérdekből bérbe adott lakásigénye M 

Szakmai előterjesztő: Mótyán Krisztián ügyvezető 

 

32.) Ceglédi Városfejlesztési Kft.vezető tisztségviselőjének megbízása ¾ 

Előterjesztő a 28-32. napirendeknél: Dr. Csáky András polgármester 

 

33.) Egyebek 

 

Cegléd, 2022. december 8. 

 

 

 

Dr. Csáky András 

polgármester 


